
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

  5-1576-9210  کدخبر1392/10/18 11:16:24علمي و آموزشي  
 

 

 در آزمايشگاه مركزي دانشگاه شهيد چمران CHNSO نصب و راه اندازي دستگاه

از پيشرفته ترين دستگاه هاي مورد استفاده در آناليز دستگاهي جهت تعيين ميزان دقيق  “، CHNSOدستگاه “

در تركيبات آلي و معدني، در محل آزمايشگاه مركزي دانشگاه شهيد چمران اهواز نصب و راه  C,H,N,Sعناصر

 اندازي شد.

 منطقه خوزستان - دكتر ايرج كاظمي نژاد – گزارش گروه دريافت خبر خبرگزاري دانشجويان ايران(ايسنا) هب

مدير آزمايشگاه مركزي دانشگاه شهيد چمران، در اين خصوص اظهارداشت: اين دستگاه در علوم مختلف از جمله 

 شيمي، پتروشيمي، داروسازي، كشاورزي، معدن و صنايع غذايي كاربرد گسترده اي دارد.

و آناليز  UV)، طيف سنجي  TGAوي ياد آور شد: دستگاه هاي جذب اتمي با كوره گرافيتي، آناليز حرارتي (

CHNSO  مربوط به خريدهاي ارزي سال هاي گذشته بودند كه سرانجام پس از پيگيري فراوان، به طور موردي و

به تدريج در طول سال گذشته وارد آزمايشگاه شده و بلافاصله جهت تامين وخريد تجهيزات جانبي آن ها اقدام 

 شد.

مراحل آزمون هاي آزمايشي را به طور كامل  CHNSOو  UV  كاظمي نژاد تصريح كرد: از بين اين دستگاه ها، 

 پشت سر گذاشته و آماده سرويس دهي به متقاضيان هستند.

دستگاه تمام خودكاري است كه قادر است به سرعت مقادير كمي  CHNSOه گفته وي، دستگاه آناليز عنصري  

كربن، هيدروژن، نيتروژن و گوگرد را از نمونه هاي وزن شده تعيين كند. از اين دستگاه براي تعيين عناصر موجود 

در مواد شيميايي و دارويي، تركيبات آلي، نفت، زغال سنگ، مواد ژئولوژيكي، كودهاي شيميايي، محصولات 

 كشاورزي و مواد غذايي استفاده مي شود.

) نيز در مراحل آزمون آزمايشي  TGAوي ادامه داد: دستگاه هاي جذب اتمي با كوره گرافيتي و آناليز حرارتي (

  هفته آينده وارد چرخه سرويس دهي مي شوند.2هستند و احتمالا تا 

http://www.google.com/url?q=http://www.nano.ir/newstext.php?Code=11686&sa=U&ei=d3vfUohckOmRB6nWgPgN&ved=0CEIQ9QEwCQ&usg=AFQjCNE1ZA5vhHkSruqumiQIlZ_a-seZag


دير آزمايشگاه مركزي دانشگاه شهيد چمران اهواز با بيان اين كه در حال حاضر تعداد كارشناسان اين مجموعه م 

 نفر است، از مديريت كلان دانشگاه چاره انديشي در زمينه افزايش نيروي انساني 5 دستگاه فعال تنها 16با 

مجرب اين مجموعه، با توجه به توسعه فضاي فيزيكي آزمايشگاه به دو برابر و نصب و راه اندازي دستگاه هاي 

 جديد، را خواستار شد.

كاظمي نژاد يادآورشد: مسئله كمبود نيروي انساني آزمايشگاه بارها و در مقاطع مختلف به مسئولان امر اعلام شده  

  كه اميدواريم بر اساس قولهاي مساعدي كه داده شده، هر چه زودتر اين مشكل برطرف شود.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

علمي و آموزشي  

  5-1376  کد خبر1392/10/17 11:56:57

 ها؛ دانشگاه در غيتبل انيمتقاض آزمون يبرگزار خبر اعلام با

 ها دانشگاه در جوان ونيروحان عالمانه حضور: كرد ديتاك يعيشف نيالمسلم و الاسلام حجت

 است يمبارك يفرهنگ و يعلم تحول ساز نهيزم

به عقيده رييس دفاتر استاني نهاد نمايندگي مقام معظم رهبري در دانشگاه هاي خوزستان، حضور گسترده و 

 عالمانه روحانيون جوان در فضاي فرهنگي دانشگاه ها، زمينه ساز تحول علمي و فرهنگي مباركي است.

حجت الاسلام و المسلمين سيدمحسن شفيعي در گفت و گو با خبرنگار خبرگزاري دانشجويان ايران (ايسنا)-
منطقه خوزستان- عنوان كرد: با توجه به نياز روز افزون دانشگاهيان به برپايي برنامه هاي مذهبي و پاسخگويي به 
شبهات جاري در فضاي موجود كشور، نهاد نمايندگي مقام معظم رهبري در دانشگاه ها اقدام به ساماندهي مبلغان 

 واجد شرايط كرده است.

وي ادامه داد: در شرايط كنوني نيازمند همراهي و مساعدت روحانيوني هستيم كه با آشنايي نسبت به مسائل روز و 
 ادبيات دانشجويان، بتوانند شور معنوي و دانش ديني دانشگاهيان را ارتقا بخشند. 

شفيعي افزود: در اثر اين ارتباط دو سويه، روحانيون نيز با دريافت بازخوردهاي عالمانه دانشگاهيان، مي توانند 
شناخت خود از جامعه و جريان هاي فرهنگي و علمي روز را بهبود داده و از اين طريق گفتمان حوزيان و 

 دانشگاهيان را هرچه بيشتر به يكديگر نزديك كنند.

به گفته شفيعي، در حال حاضر ائمه جماعات مساجد دانشگاه ها بخشي از نيازها و پرسش هاي مذهبي 
دانشگاهيان را پاسخ مي گويند اما در شرايط كنوني ما نيازمند حضور مستمر روحانيون در فضاي دانشگاه ها 

 هستيم.

وي گفت: نهاد نمايندگي مقام معظم رهبري در دانشگاه ها در راستاي اشاعه فرهنگ ديني در سطح دانشگاه ها، 
اقدام به برگزاري آزمون متقاضيان تبليغ در دانشگاه ها را نموده است و اين دوره از آزمون در استان خوزستان، 

 جمعه هفته جاري برگزار مي شود.

رييس دفاتر استاني نهاد نمايندگي مقام معظم رهبري در دانشگاه هاي خوزستان ادامه داد: آزمون كتبي متقاضيان 
 خانم در سالن امتحانات 40 مرد و 30 شركت كننده شامل 70 دي ماه با حضور 20تبليغ در دانشگاه جمعه 

 دانشكده پزشكي دانشگاه علوم پزشكي جندي شاپور اهواز برگزار خواهد شد.

 كتاب پرسش و پاسخ دانشجويي شامل سرفصل هاي قرآن شناسي، 7شفيعي توضيح داد: منبع اين آزمون جلد 
 دين پژوهي، حكومت ديني، اخلاق و مشاوره، فلسفه احكام، و احكام برگزيده است.

http://khouzestan.isna.ir/default.aspx?NSID=5&SSLID=46&NFID=79334


 و متقاضيان خانم تا 10وي عنوان كرد: شركت كنندگان مرد آزمون متقاضيان تبليغ در دانشگاه تا پايان سطح 
  در حوزه تحصيل كرده اند.2پايان سطح 

رييس دفاتر استاني نهاد نمايندگي مقام معظم رهبري در دانشگاه هاي خوزستان در پايان با ابراز اميدواري نسبت 
به برگزاري پربارتر اين آزمون در ادوار بعدي گفت: انشاالله برگزاري نخستين دوره آزمون متقاضيان تبليغ در 

دانشگاه آغازي بر حضور پررنگ تر روحانيون جوان در فضاي دانشگاه و فصلي نو در تحقق بخشي از آرمان وحدت 

 حوزه و دانشگاه باشد.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

  1351922 شماره خبر : 13:47 1392 دی 17سه شنبه 

فراخوان جشنواره ملي نماز در دانشگاه شهيد چمران اهواز منتشر شد 

 

 

گروه اجتماعي: فراخوان سومين جشنواره ملي فرهنگي ـ هنري نماز در رشته هاي داستان كوتاه، رمان، 
  .فيلمنامه نويسي، پويانمايي، فيلم مستند و فيلم كوتاه داستاني در دانشگاه شهيد چمران اهواز منتشر شد

به گزارش خبرگزاري بين المللي قرآن(ايكنا) از خوزستان، به نقل از معاونت فرهنگي و اجتماعي دانشگاه شهيد 
چمران اهواز، ستاد اقامه نماز كشور در راستاي رسالت ذاتي خود و با الهام از پيام مقام معظم رهبري مبني بر 

استفاده از زبان هنر در القاي مفاهيم ديني به ويژه نماز، اقدام به برگزاري جشنواره فرهنگي ـ هنري با محوريت 
 .نماز كرده است

ستاد اقامه نماز با هدف الگوسازي براي نسل جديد با معرفي نماز به عنوان بالاترين مظهر عبوديت، اشاعه اين 
فريضه مقدس ميان نسل جوان و نيز شناسايي استعدادهاي ادبي و هنري جامعه در اين مقوله، بخش هاي گوناگون 

 .و متنوع فرهنگي و هنري را براي اين جشنواره ملي در نظر گرفته است

داستان كوتاه، رمان، فيلم نامه نويسي، پويانمايي، فيلم مستند و فيلم كوتاه داستاني محورهاي اين جشنواره هستند 
كه عموم دانشگاهيان سراسر كشور مي توانند با شركت در يك مورد از موارد ياد شده، اثر خود را به رقابت 

 .بگذارند

 علاقه مندان مي توانند به منظور كسب اطلاعات بيشتر و آگاهي از شرايط شركت در مسابقه به نشاني الكترونيك
www.hamedan.namaz.ir  مراجعه كنند. 

 و زمان اعلام نتايج نيمه اول اسفندماه 92/11/20يادآور مي شود، مهلت نهايي ارسال آثار به دبيرخانه جشنواره 
 . خواهد بود92

 

 



 1392 دی 24تاريخ انتشار: 
  ۵۴٧٩١ کد خبر:

 

 دوره جديد تحصيلات تكميلي در دانشگاه شهيد چمران اهواز2

 دوره كارشناسي ارشد و دكتري در دانشگاه شهيدچمران اهواز 2شوراي گسترش آموزش عالي با راه اندازي 
 .موافقت كرد

 

شوراي گسترش با يك بار پذيرش دانشجو در رشته هاي زيست شناسي گرايش بيوشيمي در مقطع  
 .كارشناسي ارشد و مهندسي مواد در مقطع دكتري در دانشگاه شهيدچمران اهواز موافقت كرد

 

بر اساس اين گزارش تمديد پذيرش دانشجو منوط به احراز شرايط و پذيرش در اين دوره ها منوط به تامين 

 .اعتبارات مالي است

 

  

http://www.google.com/url?q=http://www.ana.ir/Home/Single/59252&sa=U&ei=gXnfUtvlJ9S_kQew1YDgCQ&ved=0CDYQ9QEwAw&usg=AFQjCNG6NB3qRDg5Eh0uGFQK17SKoE6UTw


 

4T4 :تاريخ انتشارT١٣٩٢دی  ٢٨  

 اعمال سياست هاي سليقه اي استانداري خوزستان در ديدار رئيس دولت با نخبگان 
در جريان سفر رئيس جمهور به استان خوزستان برنامه ريزي هاي متعددي براي  شوشان - سيد ابراهيم آل رضا :

ديدار با طيف هاي مختلف از جمله مردم، عشاير، صاحبان صنايع،نخبگان و فرهيختگان توسط استانداري در نظر 
گرفته شد و در اين ميان استانداري خوزستان با اعمال تفكرات سياسي و سليقه هاي شخصي برخي مديران 

نسبت به انتخاب تني چند از نخبگان خوزستان به نمايندگي از دانشگاهيان اقدام نمود. از جمله مسائل قابل تأملي 
كه در سفر رئيس دولت به خوزستان رخ داد همين موضوع است و بر هيچ يك از نخبگان خوزستاني پوشيده نيست 

كه اين اقدام استانداري با سياستي خاص برنامه ريزي شد و افرادي به عنوان راوي براي خوانش انشاء و بيان 
ديدگاه هاي نخبگان استان البته از زبان استانداري خوزستان انتخاب شدند تا به بيان برخي مشكلات و معضلات 

بپردازند و شايد هم ارائه راهكار نمايند. 

حال اين پرسش در اذهان نخبگان خوزستاني كه جمع كثيري از آنها را دانشگاهيان تشكيل مي دهند مطرح است 
كه آخر به چه عنواني برخي از اساتيد دانشگاه ها مي بايست ابزار سياست هاي نادرست برخي مديران استان 

شوند و خود را نماينده نخبگان خوزستان معرفي كنند. 

چرا مي بايست در يك هماهنگي دقيق و برنامه ريزي شده از نخبگان اصلاح طلب دعوت شود اما از ديگر نخبگان 
كه حتي هيچ گرايش سياسي ندارند براي حضور در اين جلسه مهم دعوت نشود.مگر نخبگان خوزستان را همين 

آقاياني كه شرف حضور در جلسه داشتند تشكيل مي دهند؟ 

مگر نه اينكه رهبر معظم انقلاب اسلامي همواره همه گروه هاي سياسي و غير سياسي را به وفاق و همدلي توصيه 
مي كنند پس چگونه است كساني كه سنگ انقلاب و آرمان هايش را به سينه مي زنند با اين حركت هاي نسنجيده 
بناي اختلاف را نهادينه مي كنند و بدين ترتيب قصد ايجاد تنش هاي سياسي دارند، اما بايد گفت كه هدف از اين 

كارها نه تنها سياسي نيست بلكه از نظر نگارنده نوعي لجبازي بچه گانه است كه نه در شأن مسئولين، نه نخبگان 
و نه مردم غيور خوزستان است؛ و اما مسئولان گران قدر چه توجيهي براي عدم دعوت از رئيس بنياد ملي نخبگان 
خوزستان دارند كه هيچ گرايش سياسي ندارد و چه پاسخي براي دعوت نكردن رئيس دانشگاه مادر استان دارند 

كه همواره اعتدال و ميانه روي از ويژگي هاي بارز او بوده و هست.به راستي چرا نبايد از رؤساي دانشگاه ها و 
رئيس پارك علم و فناوري خوزستان كه هر كدام معدني از تجربه و علم اند و همواره اهدافشان بر مبناي اسناد 

بالادستي نظام در حوزه علم و فناوري است دعوت شود. 

بنا بر هماهنگي هاي انجام شده مقرر بود جلسه رئيس جمهور با نخبگان و فرهيختگان خوزستان در تالار 
اجتماعات شهيد مطهري(ره) دانشگاه شهيد چمران اهواز برگزار گردد كه مقدمات آن فراهم گرديد تا همه صاحب 
نظران در محيطي كاملاً علمي و آرام به بيان مسائل و تبيين و تشريح برنامه هاي خود براي پيشرفت خوزستان و 

كشور بپردازند كه به يك باره همه چيز تغيير كرد و نشست مذكور در تالار شهيد هاشمي استانداري برگزار گرديد. 

http://shooshan.ir/fa/news/15416/%D8%A7%D8%B9%D9%85%D8%A7%D9%84-%D8%B3%DB%8C%D8%A7%D8%B3%D8%AA-%D9%87%D8%A7%DB%8C-%D8%B3%D9%84%DB%8C%D9%82%D9%87-%D8%A7%DB%8C-%D8%A7%D8%B3%D8%AA%D8%A7%D9%86%D8%AF%D8%A7%D8%B1%DB%8C-%D8%AE%D9%88%D8%B2%D8%B3%D8%AA%D8%A7%D9%86-%D8%AF%D8%B1-%D8%AF%DB%8C%D8%AF%D8%A7%D8%B1-%D8%B1%D8%A6%DB%8C%D8%B3-%D8%AF%D9%88%D9%84%D8%AA-%D8%A8%D8%A7-%D9%86%D8%AE%D8%A8%DA%AF%D8%A7%D9%86
http://shooshan.ir/fa/news/15416/%D8%A7%D8%B9%D9%85%D8%A7%D9%84-%D8%B3%DB%8C%D8%A7%D8%B3%D8%AA-%D9%87%D8%A7%DB%8C-%D8%B3%D9%84%DB%8C%D9%82%D9%87-%D8%A7%DB%8C-%D8%A7%D8%B3%D8%AA%D8%A7%D9%86%D8%AF%D8%A7%D8%B1%DB%8C-%D8%AE%D9%88%D8%B2%D8%B3%D8%AA%D8%A7%D9%86-%D8%AF%D8%B1-%D8%AF%DB%8C%D8%AF%D8%A7%D8%B1-%D8%B1%D8%A6%DB%8C%D8%B3-%D8%AF%D9%88%D9%84%D8%AA-%D8%A8%D8%A7-%D9%86%D8%AE%D8%A8%DA%AF%D8%A7%D9%86


 

بر اساس روال معمول در سفرهاي استاني رؤساي جمهور و مسئولين بلند پايه كشوري، در دوره هاي مختلف 
دانشگاه مادر استان متولي دعوت از اساتيد و نخبگان دانشگاهي مي شد و دانشگاه شهيد چمران اهواز با اعمال 

تدابير لازم علاوه بر ارسال دعوت نامه كتبي براي اساتيد صاحب نظر، با همه اين عزيزان به صورت تلفني ارتباط 
برقرار كرده و براي برپايي نشستي با شكوه دعوت مي كرد كه اين بار مسئولين دانشگاه با رويكرد جديد و سليقه 

  اي استانداري كه رنگ و بوي سياسي داشت مواجه شدند كه جاي بسي تعجب دارد.

بايد گفت مديران ارشد استان نبايد با اعمال رويكرد يك سويه خواسته و يا ناخواسته بر طبل اختلاف بكوبند و با 
در نظر گرفتن و اجراي سياست هاي نادرست و تفكرات تحميلي موجبات اينگونه ناهماهنگي ها را فراهم 

آورند.نكته آخر اينكه اگر در بين مسئولان ارشد استان همواره مؤلفه هاي وفاق و هم دلي در مسير دو طرفه قرار 
داشته باشد و مسئولان خود را از ميان مردم بدانند هيچ گاه اين چنين مسائلي پيش نخواهد آمد و به طور يقين 

استان خوزستان با وحدت و وفاق و همدلي مسئولين و مردم در مسير درست پيشرفت و توسعه قرار خواهد 
  گرفت.
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 5T9210261532  کد خبر-علمي و فناوري - علم و فناوري ايران :سرويس

 

 درددل های علمی خوزستان با ستاری در سفر استانی دولت

از انتقادات نفتي فناوران دانشگاهي تا خواب عميق پنج طرح كلان ملي 

 زيست محيطي 

جمعي از مسؤولان علمي و دانشگاهي خوزستان در نشستي با دكتر ستاري، معاون علمي و فناوري رييس جمهور به 
  .بيان دغدغه ها، ديدگاه ها و مشكلات مرتبط با اين حوزه در خوزستان پرداختند

به گزارش خبرنگار علمي  خبرگزاري دانشجويان ايران ايسنا، منطقه خوزستان، دكتر حسن مروتي، رييس دانشگاه 
شهيد چمران اهواز در اين نشست كه شامگاه چهارشنبه برگزار شد، به ارائه گزارشي از مختصات آموزش عالي در 

 31 واحد دانشگاه آزاد اسلامي، 20 مركز آموزش عالي شامل 91خوزستان پرداخت و اظهار كرد: در حال حاضر 
 مركز علمي و كاربردي و پنج مركز آموزش 21 دانشگاه دولتي، شش دانشگاه غيرانتفاعي، 8مركز پيام نور، هشت

  .عالي فني وحرفه اي در استان خوزستان وجود دارد

 هزار دانشجو بدون احتساب 256وي با اشاره به جمعيت دانشجويي استان تصريح كرد: در حال حاضر بيش از 
 درصد و 51دانشجويان پزشكي در استان تحصيل مي كنند كه بيشترين تعداد دانشجويان در دانشگاه هاي آزاد با 

 درصد جمعيت دانشجويان استان را پوشش 10هزار نفر است؛ دانشگاه هاي دولتي كمتر از  128جمعيتي بالغ بر 
  . هزار نفر هستند24مي دهند كه بيش از 

 هزار نفر در مقطع 183رييس دانشگاه شهيدچمران اهواز افزود: بيشترين تعداد دانشجويان استان خوزستان با 
 27 هزار و 16كارشناسي تحصيل مي كنند؛ همچنين تعداد دانشجويان مقاطع كارشناسي ارشد و دكتري به  ترتيب 

  .نفر است كه دانشجويان دكتري عموما در دانشگاه هاي دولتي مشغول به تحصيل هستند 452و يك هزار و 

 هزار نفر 111مروتي، بيشترين تعداد دانشجويان استان خوزستان را در رشته هاي علوم انساني با جمعيتي بالغ بر 
برشمرد و افزود: اين مسئله با توجه به صنعتي بودن استان خوزستان يك نقطه ضعف محسوب مي شود. 

 نفر هستند و در گرايش هاي كشاورزي و منابع 800دانشجويان گروه هاي فني ومهندسي نيز حدود شش هزار و 
  . دانشجو تحصيل مي كنند900 هزار و 10طبيعي نيز حدود 

وي همچنين نسبت استاد به دانشجو را در دانشگاه هاي دولتي استان خوزستان در وضعيتي بهتر نسبت به 
 17 به يك و ميانگين كشوري آن 26دانشگاه هاي ديگر ذكر و اظهار كرد: اين نسبت به طور ميانگين در خوزستان 

به يك است؛ البته دانشگاه هاي ديگر مانند آزاد اسلامي و پيام نور در وضعيت بدتري هستند و اين در حالي است 
  .كه استادان دانشگاه هاي دولتي عمدتا در دانشگاه هاي ديگر هم تدريس مي كنند



رييس دانشگاه شهيدچمران اهواز همچنين به مسأله جذب نخبگان و متخصصان در خوزستان اشاره كرد و افزود: 
جذب نخبگان و متخصصان با توجه به شرايط آب و هوايي و منطقه اي پايين است؛ در واقع تفاوت مزايا بين 

دانشگاه هاي مركز و خوزستان آن چنان زياد نيست كه بتواند جاذبه اي براي ماندگاري اعضاي هيات علمي ايجاد 
كند؛ در نتيجه بايد براي اين موضوع فكر اساسي شود؛ در حال حاضر هم به تعداد زيادي عضو هيات علمي در 

  .دانشگاه نياز است

مروتي همچنين با اشاره به سطح زيربناي دانشگاه هاي مختلف در استان اظهار كرد: در اين زمينه دانشگاه هاي 
دولتي در وضعيت نسبتا بهتري قرار دارند؛ در حال حاضر پرديس دانشگاه شهيد چمران به طور مشترك با دانشگاه 

 هكتار مربوط به دانشگاه 180 هكتار واقع شده كه نزديك به 240علوم پزشكي اهواز در مساحتي حدود 
  . هكتار مربوط به دانشگاه علوم پزشكي است60شهيدچمران و 

تمام دانشگاه هاي دولتي در  : دانشكده مختلف در دانشگاه شهيد چمران اهواز، افزود13وي با اشاره به وجود 
استان، زماني دانشكده هاي دانشگاه شهيدچمران بودند؛ همچنين تنها دانشگاه موجود در استان قبل از انقلاب، 

 يك شاخه از آن مستقل شد كه اين شاخه دانشگاه 56دانشگاه جندي شاپور بود كه بعد از انقلاب و حدود سال 
جامع لرستان است؛ پس از آن تمام دانشكده هاي متعدد ديگر تحت عنوان دانشگاه هاي علوم و فنون دريايي 

خرمشهر، صنعتي جندي شاپور دزفول، كشاورزي و منابع طبيعي رامين و صنعتي خاتم الانبياء بهبهان مستقل شد و 
  .اخيرا هم ايجاد دانشگاه صنعتي هويزه به دانشگاه شهيدچمران واگذار شده است

رييس دانشگاه شهيدچمران اهواز همچنين با بيان اين كه رشد علمي دانشگاه در سال هاي اخير همگام با تمام 
 دانشگاه هاي كشور، رشد خوبي بوده است، خاطرنشان كرد: تعداد مقالات دانشگاه در سال گذشته كه در پايگاه

ISC مقاله شامل نمايه293، ثبت و نمايه شد، يك هزار و  ISC و ISI است؛ همچنين در رتبه بندي اخير ISC 
  .دانشگاه شهيدچمران، رتبه نهم كشور را از نظر توليد مقاله كسب كرد

 70مروتي به مصوبه يكي از سفرهاي رييس جمهور سابق به استان مبني بر الزام دستگاه هاي اجرايي به انعقاد 
درصد طرح هاي تحقيقاتي خود با دانشگاه هاي درون استان اشاره و تصريح كرد: اين مصوبه باعث ايجاد يك 

جهش در دانشگاه شد به طوري كه در سه سال گذشته دانشگاه شهيد چمران از نظر انعقاد قرارداد با دستگاه هاي 
  .اجرايي، بين دانشگاه هاي شهرستاني به جز دانشگاه تهران، رتبه اول را به دست آورد

وي افزود: در صدد هستيم همه حوزه هاي دانشگاه تقاضا محور شود كه در اين زمينه پژوهش در اولويت نخست 
كار قرار دارد؛ تنها چهار هزار دانشجوي تحصيلات تكميلي در استان وجود دارد كه اگر پايان نامه هاي اين 

  .دانشجويان به سمت صنعت هدايت شود، مسلما كارآمدتر، به روز و تقاضامحور خواهد بود

به گزارش خبرنگار ايسنا در اين مراسم همچنين دكتر خليل رنجبر، معاون پژوهش و فناوري دانشگاه شهيدچمران 
اهواز به تشريح شاخص هاي پژوهش دانشگاه در حوزه هاي مختلف پرداخت و اظهار كرد: با همت مجموعه 

مديريت دانشگاه و مجموعه قبلي استانداري، جهش خوبي در زمينه انعقاد قراردادهاي تحقيقاتي با دستگاه هاي 
 به  ترتيب 91 تا 89مختلف استان ايجاد شد كه در اين زمينه مبلغ قراردادهاي پژوهشي دانشگاه در سال هاي 

  . ميليارد تومان بوده  است8.2حدود چهار ، پنج و 



 ميليارد تومان شامل قراردادهاي درون و برون استاني بوده است، 2.1وي با بيان اين كه اين رقم امسال تا آذرماه، 
تصريح كرد: همچنين در سطح وزارتخانه دانشگاه مجري يك طرح كلان ملي است و در حال حاضر در مجموع 

 طرح تحقيقاتي توسط اعضاي هيات علمي دانشگاه با صنايع و دستگاه اجرايي استان در حال اجراست كه 156
  .همكاري دستگاه ها در اين زمينه، متفاوت بوده است

معاون پژوهش و فناوري دانشگاه شهيدچمران اهواز افزود: در سال هاي اخير مجموعه مديريت و ارتباط با صنعت 
دانشگاه، به سمت رفع مشكلات اداري معمول حركت كردند و تعامل خوبي بين دانشگاه با صنايع و دستگاه هاي 

 مجله مختلف علمي و پژوهشي مصوب وزارت علوم 20اجرايي ايجاد شد؛ همچنين در حال حاضر دانشگاه داراي 
  . مجله ديگر نيز در آستانه اخذ مجوز هستند18است و حدود 

رنجبر به وجود هشت مركز تحقيقاتي مصوب وزارت علوم در دانشگاه اشاره كرد و افزود: بعضي از اين مراكز مانند 
مراكز تحقيقات گاز، زمين شناسي، حفاري و پژوهشكده آب و انرژي با صنايع استان ارتباط تنگاتنگي دارند؛ 

  .همچنين در حال رايزني براي بسط فعاليت ستاد نانو در دانشگاه هستيم

وي درباره تفاهم نامه هاي منعقده با صنايع مختلف استان به منظور حمايت مالي از دانشگاه براي ايجاد 
آزمايشگاه هاي تخصصي اين دستگاه ها در دانشگاه، اظهار داشت: در اين زمينه با صنايع نفت، گاز و برق منطقه اي 

تفاهم نامه منعقد شد تا آزمايشگاه هاي خاص اين دستگاه ها در دانشگاه راه اندازي و كارهاي تحقيقاتي، مشكلات 
  .پژوهشي و آزمايشات مربوط به آن ها در دانشگاه انجام شود

در دانشگاه اشاره كرد و  ISCمعاون پژوهش و فناوري دانشگاه شهيدچمران اهواز به راه اندازي مركز منطقه اي 
 هزار مدرك علمي اعم از مقالات داخل و 93افزود: همچنين طي قراردادي با يك شركت ، تا آذرماه امسال بالغ بر 

  .خارج از كشور در دسترس اعضاي هيات علمي و دانشجويان دانشگاه قرار گرفت

 ميليون تومان تجهيزات پژوهشي و 600رنجبر افزود: در نمايشگاهي كه اخيرا در تهران برگزار شد، به ميزان 
آزمايشگاهي ساخت داخل خريداري و در اختيار دانشكده هاي مختلف قرار گرفت؛ همچنين سال گذشته شش 

  .عنوان همايش مختلف ملي و بين المللي در دانشگاه برگزار شد

وي با بيان اين كه دانشگاه شهيدچمران داراي چهار قطب علمي مديريت دانش، آموزش مداوم، بهداشت و 
بيماري هاي گاوميش و بهره برداري از شبكه هاي آبياري و زهكشي است، خاطرنشان كرد: يكي از حوزه هايي كه 

بسيار در جهت توسعه پژوهش در دانشگاه مؤثر بوده، آزمايشگاه مركزي دانشگاه است كه عضو شبكه 
  .آزمايشگاهي فناوري نانو و همچنين شبكه آزمايشي دانشگاه هاي كشور است

معاون پژوهش و فناوري دانشگاه شهيد چمران اهواز با اشاره به ارتقا رتبه دانشگاه در سال هاي اخير، تصريح 
كرد: با توجه به اين كه دانشگاه شهيدچمران يك دانشگاه جامع و بزرگ و به عنوان تنها دانشگاه بزرگ جنوب غرب 

  .كشور است، نيازمند حمايت هاي بيشتر در برگزاري همايش هاي علمي و تجهيز زيرساخت آزمايشگاهي است

به گزارش خبرنگار ايسنا در اين مراسم همچنين دكتر بابك مختاري رييس پارك علم و فناوري خوزستان با 
 و تخصيص رديف بودجه مستقل به آن در سال جاري، از حمايت هاي 88مروري بر روند تاسيس اين نهاد از سال 

 121مختلف دانشگاه شهيدچمران از پارك در طول چهار سال گذشته ابراز قدرداني كرد و افزود: در حال حاضر 



شركت و واحد فناور در پارك علم و فناوري استان مستقر است؛ همچنين پنج مركز رشد علم و فناوري در استان 
  .راه اندازي شده كه با احتساب رشد مركز دانشگاه علوم پزشكي اين رقم به شش مركز مي رسد

 نفر در واحدهاي فناور پارك علم و فناوري خوزستان شاغل هستند؛ 551وي خاطرنشان كرد: در حال حاضر 
 ميليارد ريال 12همچنين در سه سال گذشته و به واسطه حضور در نمايشگاه و جشنواره علم تا عمل، تقريبا بيش از 

  .وام به هفت شركت استان از سوي معاونت علمي و فناوري اعطا شد

رييس پارك علم و فناوري خوزستان با بيان اين كه در حال حاضر مساحت فضاي فيزيكي كه طي انعقاد تفاهم نامه 
 مترمربع است، خاطرنشان كرد: مراكز رشد 200با دانشگاه هاي استان در اختيار پارك قرار دارد، هفت هزار و 

دانشگاه هاي علوم و فنون دريايي خرمشهر، آزاد اسلامي دزفول و مسجدسليمان و مركز رشد تخصصي نفت طي 
  .تفاهم نامه اي با اين دانشگاه ها و با تامين ساختمان و فضاي موردنياز از سوي اين دانشگاه ها، راه اندازي شد

 مترمربع است؛ 370مختاري افزود: در حال حاضر زيربناي اولين ساختمان در حال تاسيس پارك سه هزار و 
  . مترمربع فضاي كارگاهي است970همچنين پارك علم و فناوري استان داراي 

 هكتار از سوي استانداري به پارك علم و فناوري استان، تصريح 34وي با اشاره به واگذاري زميني به مساحت 
  . هكتار از اين اراضي، مجوز فروش به واحدهاي فناور اخذ شده است10كرد: در حال حاضر براي 

 سال اخير برخي از موازي كاري ها بين معاونت 2رييس پارك علم و فناوري خوزستان همچنين با بيان اين كه در 
پژوهشي وزارتخاته و معاونت علمي و فناوري رياست جمهوري ايجاد شد، تصريح كرد: اين موازي كاري ها باعث 

شد پارك علم و فناوري استان بسيار آسيب ببيند به همين دليل انتظار مي رود معاونت علمي و فناوري، نقش پدري 
  .داشته باشد؛ نه مانند سال آخر دولت قبل كه نقش برادري داشت

مختاري همچنين به قانون اختصاص يك درصد از بودجه  دستگاه هاي اجرايي به پژوهش اشاره و خاطرنشان كرد: 
آيين نامه اين قانون سال هاي قبل از سوي معاونت علمي و فناوري رييس جمهور ابلاغ مي شد كه امسال شوراي 
عالي عتف آن را ابلاغ كرده است اما به نظر مي رسد بعضي موارد در اين آيين نامه ديده نشده است به طور مثال 

 درصد اعتبارات از مجموع يك درصد بودجه اختصاصي دستگاه هاي اجرايي به پژوهش را صرف ايجاد 30مي توان 
  .زيرساخت هاي آزمايشگاهي كرد كه اين موضوع در آيين نامه لحاظ نشده است

وي ادامه داد: انتظار مي رود يك نظرخواهي در اين زمينه انجام شود و اين آيين نامه با انعطاف پذيري بيشتري 
تدوين شود زيرا طبق گزارشات معاونت علمي وفناوري به استانداري، در خوزستان نيم درصد اعتبارات صنايع و 

 ميليارد تومان است كه امسال با توجه به افزايش اين عدد به يك 150 تا 120دستگاه هاي اجرايي رقمي بين 
درصد، اين رقم بايد دو برابر شود. اين اعتبار مي تواند در جهت تقويت زيرساخت هاي پژوهشي و افزايش تقاضا 

  .محوري بسيار مؤثر باشد

رييس پارك علم و فناوري خوزستان همچنين با ابراز گلايه از كم لطفي مسئولان شركت ملي مناطق نفت خيز 
جنوب و معاونت پژوهشي وزارت نفت نسبت به استان خوزستان در حوزه پژوهشي، مشكل را به نظام نامه 

پژوهشي وزارت نفت مربوط دانست و افزود: با توجه به وقوع هشت سال جنگ تحميلي، بسياري از زيرساخت هاي 
پژوهشي در استان آسيب ديد و ترميم نشد و در حال حاضر به دليل اين نظام نامه بايد با دانشگاه هايي مانند 

  .صنعتي شريف يا تهران رقابت كنيم كه رقابتي ناعادلانه است



مختاري همچنين محور ديگر سخنان خود را به بحث كانون هاي هماهنگي دانش و صنعت اختصاص داد و با بيان 
اين كه تشكيل اين كانون ها يك اقدام مبارك بود اما معاونت علمي و فناوري نتوانسته نظارت كاملي روي فعاليت 
اين كانون ها داشته باشد، با ارائه اين پيشنهاد كه بين كانون هاي مستقر در استان ها با پارك ها يا بنياد نخبگان 

  .ارتباط بيشتري برقرار شود، تصريح كرد: پارك  بسيار بيشتر مي تواند روي اين كانون ها نظارت كند

وي همچنين درباره مشكل اساسي پارك علم و فناوري استان، خاطرنشان كرد: پارك استان به هر دليل ديرتر از 
 به پارك هاي علم و 88پارك هاي ديگر استان ها تاسيس شد؛ سازمان پژوهش هاي علمي و صنعتي كه در سال 

فناوري تبديل شدند از امكانات بسيار خوبي برخوردار بودند در حالي كه سازمان پژوهش هاي علمي و صنعتي 
استان در زمان جنگ به شيراز منتقل شد و بعد از هشت سال با پيگيري هاي انجام شده، مجوز تاسيس پارك اخذ 
شد و اين زماني بود كه وضعيت بودجه در كشور چندان مطلوب نبود؛ در حال حاضر هم پارك با مشكل كمبود فضا 

  .مواجه است

به گزارش خبرنگار ايسنا در اين مراسم همچنين دكتر خدادادي قائم مقام دانشگاه علوم پزشكي جندي شاپور 
اهواز با بيان اين كه مركز رشد دانشگاه يك مركز نوپا است، تصريح كرد: البته كارهاي بزرگي از جمله توليد چند 

قلم دارو در اين مركز انجام شده است و مباحث ديگري مانند توليد آنتي بادي هاي مونوكلونال نيز در حال پيگيري 
است كه مصوبه آن دو سال  clean room است؛ مشكل اساسي كه در حال حاضر با آن مواجه هستيم، ايجاد يك

  .گذشته يك ميليارد تومان بود

وي از برنامه دانشگاه براي تاسيس يك مركز درماني بين المللي با همكاري ژاپن و مالزي خبرداد و خاطرنشان 
كرد: مقدمات اين كار با كمك سفارت خانه در حال انجام است؛ با توجه به روند رو به رشد سرطان، اين مركز 

  .مي تواند در زمينه تشخيص اوليه و همچنين درمان و روش هاي جديد درمان خدمات ارائه كند

قائم مقام دانشگاه علوم پزشكي جندي شاپور اهواز همچنين خواستار حمايت معاونت علمي و فناوري از فعاليت 
هاي شركت هاي دانش بنيان در مباحث توريست درماني در مناطق آزاد مانند آبادان و خرمشهر از طريق صندوق 

  .نوآوري و شكوفايي شد كه دكتر ستاري در اين زمينه قول مساعد داد

به گزارش ايسنا در اين نشست همچنين دكتر همتي رييس مركز رشد فناوري هاي دارويي دانشگاه علوم پزشكي 
جندي شاپور اهواز، به ارائه گزارشي از فعاليت اين مركز پرداخت و با اشاره به راه اندازي اين مركز از حدود يك و 

سال است، مركز  50نيم سال گذشته، خاطرنشان كرد: با توجه به اين كه قدمت داروسازي در خوزستان بيش از 
  .رشد دانشگاه با عنوان مركز رشد فناوري هاي دارويي در استان تاسيس شد

وي با بيان اين كه براساس استراتژي وزارت بهداشت اين مركز در چند زمينه آغاز به كار كرد، اظهار داشت: سنتز 
مواد اوليه دارويي يكي از محورهاي فعاليت مركز است كه در اين زمينه تا حدودي بومي سازي انجام شد و در حال 

  .تاسيس يك پايلوت صنعتي براي توليد انبوه هستيم كه قرار داد آن منعقد شده است

و آنتي بادي هاي مونوكلونال عنوان و  High-Tech همتي محور ديگر فعاليت هاي مركز را توليد داروهاي
خاطرنشان كرد: در اين زمينه با وزارت بهداشت قراردادي منعقد شده است تا اعتباري به عنوان زيرساخت تاسيس 

اتاق تميز اختصاص يابد؛ اين مبلغ در قرارداد به ميزان دو ميليارد تومان تصويب شده است اما باتوجه به برآورد 
  .انجام شده به اعتباري حدود سه تا چهار ميليارد تومان نياز است



 سال است دانشكده 50وي با بيان اين كه در خوزستان صنعت داروسازي صفر است، افزود: علي رغم اين كه 
داروسازي در استان تاسيس شده  اما كسي به سمت صنعت داروسازي نرفته است؛ به همين دليل دانشگاه در صدد 

  .راه اندازي تدريجي يك سري زيرساخت هاي صنعت داروسازي است

رييس مركز رشد فناوري هاي دارويي دانشگاه علوم پزشكي جندي شاپور اهواز با بيان اين كه در حال حاضر دو تا 
سه شركت دانش بنيان در مركز مستقر هستند، تصريح كرد: همچنين دو، سه محصول دارويي به مرحله توليد 

رسيده و مجوز توليد انبوه آن اخذ شده است كه در صورت فراهم شدن زيرساخت ها، مي توان اين داروها را به 
  .توليد انبوه رساند

به گزارش ايسنا، در اين مراسم همچنين دكتر عليرضا زراسوندي معاون آموزشي و تحصيلات تكميلي دانشگاه 
شهيد چمران اهواز يك خصوصيت منحصر به فرد خوزستان را وجود همدلي بسيار ويژه در حوزه علم و فناوري با 

وجود تمام مشكلات اين حوزه در كشور در سال هاي اخير دانست و با ابراز اميدواري نسبت به اين كه معاونت 
علمي و فناوري از اين پتانسيل استفاده كند، تاكيد معاونت علمي و فناوري رياست جمهوري بر توسعه فناوري را 

مايه مسرت دانست و تصريح كرد: مي توان گفت فناوري به موازات توليد علم در كشور رشد نكرده است كه اين 
  .نقطه ضعف در اسناد بالا دستي هم به طور مكرر اشاره شده است

وي همچنين به موضوع طرح هاي كلان ملي اشاره و خاطرنشان كرد: اين طرح ها هم در مجموعه معاونت علمي و 
فناوري و همچنين شوراي عتف پيگيري شد اما متاسفانه بسياري از اين طرح ها اجرا نشد؛ بسياري عمده مشكلات 

عدم اجراي اين طرح ها را در حوزه اعتباري مطرح مي كنند اما به نظر مي رسد اين طرح ها سريع و بدون توجه به 
  .زيرساخت ها منعقد شده است

معاون آموزشي و تحصيلات تكميلي دانشگاه شهيد چمران اهواز با اشاره به پنج طرح كلان ملي در حوزه 
محيط زيست بين وزارت علوم و سازمان حفاظت محيط زيست، خاطرنشان كرد: يكي از اين طرح ها در حوزه 

ريزگردهاست كه نه تنها مشكل بومي استان، كه كشور است. دانشگاه شهيد چمران در اين طرح به عنوان 
  . دانشگاه كشور كه مرتبط و پتانسيل كار را داشتند در آن درگير هستند18دانشگاه محوري شناخته شد و 

 ميليارد تومان به اين طرح اختصاص پيدا كرد كه بعد به پنج ميليارد 70زراسوندي افزود: در مصوبه هيات وزيران 
تومان و سپس يك ميليارد تومان كاهش يافت و در نهايت تنها صد ميليون تومان براي تاسيس دفتر طرح محقق 

شد. در حال حاضر دفتر طرح ايجاد و يك پايگاه اطلاعاتي قوي در مورد پتانسيل هاي كشور در حوزه اجرا و 
  .مديريت ريزگردها گردآوري شد؛ همچنين زير پروژه ها تعريف شد

بحث موارد پژوهشي تنها به  :وي با بيان اين كه با انعقاد اين طرح يك توقع در كشور شكل گرفت، تصريح كرد
اعتبارات آن ها محدود نمي شود، بلكه روحيه و شور و شعفي كه بين محققان ايجاد و بعد گرفته مي شود، آفت 

  .بسيار بزرگي است و پيشنهاد مي كنم كه اين طرح از ابتدا زير مجموعه معاونت علمي تعريف شود

معاون آموزشي و تحصيلات تكميلي دانشگاه شهيد چمران اهواز افزود: واقعيت اين است كه كار بسيار خوبي 
انجام شد و مسئولان ارشد محيط زيست كشور و شوراي محيط زيست در ابتدا چارتي براي كار تشكيل دادند تا  

طرح ها به بيراهه نرود؛ در حال حاضر همه شرايط لازم براي اجراي اين طرح ها فراهم است و شوراي پژوهشي و 
  .فناوري محيط زيست هم اين طرح ها را مصوب كرده است



زراسوندي با بيان اين كه اين طرح اجرايي نشد، در حالي كه طرح هاي زير مجموعه معاونت علمي به خوبي اجرا 
شد و به پايان رسيد؛ از معاون علمي و فناوري رئيس جمهور خواستار شد كه طرح ريزگردها در اولويت اين 

  .معاونت قرار بگيرد

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

4T4 :کد خبرT١۵١٧٢ 

4T4 :تاریخ انتشارT١٣٩٢دی  ٢٣  

 برآمدن آفتاب تدبير و اميد از جنوب/ بيانيه سازمان دانشجويان و دانش آموختگان 
 

شوشان : اينك كه منتخب مردم مدبر و پر اميد كشورمان،جناب دكتر حسن روحاني در سرايش شعرآغازين بازديد 
هاي استاني خود،خوزستان سرزمين حماسه و ايستادگي را به عنوان نخستين مقصد برگزيده اند، به روش و منش 

همه ي مردمان اين ديار، سپاس قلبي خود را از اين گزينش مدبرانه و خردمندانه باز ميگوييم و گام هاي سترگ 
دولتش را با دل و جان مي پذيريم و گفتن نكاتي چند را از باب ياد آوري و بيشتر نگري، بايسته و شايسته ميدانيم. 

نخست: آنكه گزينش استان خوزستان براي سفر نخست،خود روايتگراهميت و ارجمندي اين پاره از مام ميهن و 
نشان دهنده ي جايگاه خوزستان در ساختار اقتصادي و سياسي كشور است.در اين ميان آن چه كه بايد بيشتر و 

بيشتر در كانون توجه دولت تدبيرو اميد قرار گيرد،گرفتن تصميماتي از روي شناخت دقيق توانمنديي ها و تنگناهاي 
خوزستان از يك سو و از سوي ديگر عملياتي كردن اين تصميمات مي باشد تا مردم اين بخش از ايران، رسيدن 

به توسعه ي پايدار در همه ي زمينه ها را، به راستي و درستي و به دور ازهر گونه شعار زدگي شاهد باشند. چرا كه 

خوزستان همواره از اين بي توجهي ها با همه ي وجود رنج هاي بسيار برده است. 

دوم آنكه: مشكلات زيست محيطي بسياري هم چون ميهمان ناخوانده (گرد و غبار)و كمبود آب آشاميدني 
مناسب،سال هاست خوزستان و مردمش را رنجانده و گرفتار درد هاي بي درمان كرده است. در گذشته با سرسري 
گرفتن معضل ريزگردها ، شرايط به گونه اي پيش رفت كه ديگر گويي بي ريزگردها بارمان بار نمي شود ودردمان 
درمان ندارد.اما اكنون كه سخن از اميد است و تدبير، چشم ها چشم به راه نگاه كارشناسي و درمان اساسي اين 

رنج بي پايان مردم است. افزون بر گرد و غبار،باران هاي اسيدي و آلودگي هوا هم به جمع ديگر بلاياي طبيعي اين 
استان افزوده شده و مردم را كلافه و سردرگم ساخته است. اينك اما تدبيري بايد كرد ديگر گونه و اساسي، تا درد 

و رنج مردم كاهش يابد. 

حمايت ويژه رياست محترم جمهوري در كنار تلاش هاي استاندار دلسوز و پرتلاش خوزستان جناب دكتر مقتدايي 
و توجه دلسوزانه ي بانوي سبز ايران خانم دكتر ابتكار،مي تواند اميد را به جان و دل مردم بازآورد.در اين جا توجه 

ويژه رياست محترم جمهوري اسلامي ايران را به خواسته ي بر حق اما ديده نشده ي مردم استان مبني بر 
برقراري مجدد فوق العاده ي بدي آب و هوا كه در قانون خدمات كشوري به روشني آمده ولي با كمال تاسف به 

شكل درستي اجرا نمي شود، معطوف ميداريم و خواهان بذل توجه مشخص و دقيق ايشان به اين كمترين خواسته 
  ي مردم هستيم.

سوم سخن ما : خوزستان قالي هفت رنگ و خوش نقش بافته شده با تار و پود اقوام غيور و پرافتخار گونه گون 
است.اين گونه گوني و رنگ رنگ بودن تهديد نيست ، بلكه فرصتي است فراهم آمده با هم دلي ،هم ديني و هم 

مذهبي كه اداي دين خود را با شرف و خون به زبان هاي گونه گون در هشت سال ايستادگي و غرور با شمخاني ها 

http://shooshan.ir/fa/news/15172/%D8%A8%D8%B1%D8%A2%D9%85%D8%AF%D9%86-%D8%A2%D9%81%D8%AA%D8%A7%D8%A8-%D8%AA%D8%AF%D8%A8%DB%8C%D8%B1-%D9%88-%D8%A7%D9%85%DB%8C%D8%AF-%D8%A7%D8%B2-%D8%AC%D9%86%D9%88%D8%A8-%D8%A8%DB%8C%D8%A7%D9%86%DB%8C%D9%87-%D8%B3%D8%A7%D8%B2%D9%85%D8%A7%D9%86-%D8%AF%D8%A7%D9%86%D8%B4%D8%AC%D9%88%DB%8C%D8%A7%D9%86-%D9%88-%D8%AF%D8%A7%D9%86%D8%B4-%D8%A2%D9%85%D9%88%D8%AE%D8%AA%DA%AF%D8%A7%D9%86


،جهان آرا ها ،هاشمي ها و بقايي ها و هزاران شهيد شرافت و افتخار فرياد زده است.اقوام خوزستان مرزبانان 
هوشيار و وفادار دين و مهين بوده اند .هشت سال دفاع مقدس گواه اين مرزباني و ايران مداري مي باشد. اما 

اكنون همه ي مردم اين ديار از رنج هاي مشترك چون بيكاري رنج مي برند.شايسته است منادي اميد و تدبير به 

پاي سخن اين مردم با گوش جان بنشيند و با عمق دل به چاره جويي و درمان آنها بپردازد. 

چهارم: آنگونه كه رياست محترم جمهوري گفته اند،دولت يازدهم در پي كشاندن مردم به عرصه ي كارها و 
مشاركت دادن آن ها در فضاي عمومي و سياسي كشوراست.بي گمان احزاب محلي بهترين كانال اين حضور و 
سرزندگي اجتماعي است.لذا بايسته و شايسته است وزارت كشور كه موتور محركه ي گسترش نهادهاي مدني 

است با همان چشم كه به احزاب ملي و مركز مي نگرد به احزاب محلي و استاني بنگرد تا در سايه توجه و سياست 
هاي حمايتي دولت، اين گونه احزاب و نهادها بتوانند به حيات خود در راستاي گسترش فضاي مدني و سياسي 

كشور ادامه دهند . 

در پايان: از همه ي اقشار و اقوام استان در سراسر خوزستان مي خواهيم از منتخب خود همانند گذشته با رويي باز 
و گشاده كه خصلت مردمان جنوب كشور است،استقبال كنند تا در سايه ي حضور شما، شاهد توجه ويژه دولت به 

استان خوزستان باشيم. 

ش آموختگان دان ن و  ا شجوي دان ن  زما  سا

 استان خوزستان 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

6T 2014 18 1392 دی 28شنبه  

 تا ساعاتي ديگر انجام مي شود

 ديدار معاون علمي و فناوري رئيس جمهور با اساتيد و دانشجويان اهوازي

از اهواز، سورنا ستاري معاون علمي و فناوري رئيس جمهور و و رئيس بنياد ملي  U2Tخبرگزاري فارس2TUبه گزارش 
 .نخبگان با اساتيد و دانشجويان دانشگاه شهيد چمران اهواز ديدار خواهد كرد

اين ديدار تا ساعاتي ديگر در با حضور اساتيد و دانشجويان دانشگاه شهيد چمران اهواز در سالن جلسات سازمان 
 .مركزي اين دانشگاه برگزار خواهد شد

در اين برنامه اساتيد و دانشجويان پژوهشگر دانشگاه شهيد چمران اهواز با سورنا ستاري معاون علمي و فناوري 
 .رئيس جمهور و رئيس بنياد ملي نخبگان ديدار مي كنند
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4T4 :کد خبرT۵۴٩۴٩  

 

 

 معاون حقوقي رئيس جمهور:

 حقوق شهروندي يكي از دغدغه هاي رئيس جمهور است 

 
معاون حقوقي رئيس جمهور از تدوين سند حقوق شهروندي خبر داد و گفت: حقوق شهروندي يكي از 

دغدغه هاي رئيس جمهور است. 

الهام امين زاده عصر امروز در ديدار با اساتيد و دانشجويان دانشگاه شهيد چمران اهواز كه در سالن جلسات 
سازمان مركزي اين دانشگاه برگزار شد اظهار داشت: سند حقوق شهروندي از سوي معاون حقوقي رييس جمهور 

تدوين مي شود. 

وي افزود: رئيس جمهور خود يك حقوقدان است و در زمان انتخابات گفته بود در صورت انتخابشان به عنوان 
رياست جمهوري، سند حقوق شهروندي را تدوين خواهند كرد. 

معاون حقوقي رئيس جمهور گفت: حقوق شهروندي يكي از دغدغه هاي رئيس جمهور بوده است. 

وي اضافه كرد: پس از آغاز به كار دولت يازدهم مسئوليت تدوين سند حقوق شهروندي به عهده معاونت حقوقي 
رياست جمهوري گذاشته شده است كه ما هم از   همان روزهاي نخست اين كار را آغاز كرديم. 

امين زاده خاطرنشان كرد: در ماه هاي نخست آغاز به كار دولت يازدهم بايد حداقل مقدمات تدوين سند حقوق 
شهروندي آماده مي شد.وي بيان كرد: در تدوين سند حقوق شهروندي از قانون اساسي به عنوان ميثاق ملي و 

برخي ديگر از اسناد داخلي استفاده شد. 

معاون حقوقي رئيس جمهور با بيان اين مطلب كه در تدوين مقدمات سند حقوق شهروندي، حقوق مختلف 
هموطنان در نظر گرفته شده است عنوان كرد: از جمله اين حقوق مي توان به حق حيات، رفاه، آموزش، بهداشت، 

دادرسي عادلانه، بهره وري از منابع زيبا، داشتن استراحت و شادي اشاره كرد.وي يادآور شد: سند حقوق 
شهروندي در روز صدم فعاليت دولت يازدهم بر روي سايت نهاد رياست جمهوري قرار گرفت و مورد بازديد 

هموطنان قرار گرفت. 

به گفته امين زاده، از زمان قرار گرفتن سند حقوق شهروندي بر روي سايت نهاد رياست جمهوري تاكنون نزديك 
 مقاله علمي به معاونت حقوقي رئيس جمهور ارسال شده است. 200به 

http://www.khouznews.ir/fa/news/54949/%D8%AD%D9%82%D9%88%D9%82-%D8%B4%D9%87%D8%B1%D9%88%D9%86%D8%AF%DB%8C-%DB%8C%DA%A9%DB%8C-%D8%A7%D8%B2-%D8%AF%D8%BA%D8%AF%D8%BA%D9%87%E2%80%8C%D9%87%D8%A7%DB%8C-%D8%B1%D8%A6%DB%8C%D8%B3-%D8%AC%D9%85%D9%87%D9%88%D8%B1-%D8%A7%D8%B3%D8%AA


 

4T4 :کد خبرT١۵٢٧۵ 

 ١۴:٣۶ - ١٣٩٢دی  ٢۵ 

 ) در آزمايشگاه مركزي دانشگاه شهيد BET درصدي ستاد نانو از خريد دستگاه اندازه گيري (70حمايت 

 چمران 

شوشان :آزمايشگاه مركزي دانشگاه شهيد چمران اهواز موفق به كسب حمايت مالي شبكه آزمايشگاهي فناوري 
 )گرديد. BETنانو براي خريد دستگاه اندازه گيري نسبت سطح به حجم نانوذرات با برنامه ريزي دمايي (

به گزارش روابط عمومي دانشگاه شهيد چمران اهواز، دكتر ايرج كاظمي نژاد مدير آزمايشگاه مركزي در اين 
 در آخرين دوره ارزيابي شبكه فناوري نانو (مربوط به ارزيابي 14 با توجه به كسب رتبه  خصوص اظهار داشت:

 درصدي جهت 70) و با تلاش و پيگيري هاي مكرر آزمايشگاه مركزي موفق به كسب حمايت 1391سال 
 ) ساخت ايران از شبكه BET يك دستگاه اندازه گيري سطح و احياء و دفع با برنامه ريزي دمايي ( خريد

آزمايشگاهي فناوري نانو كشور گرديد. 

وي خاطرنشان كرد: طبق مقررات و آيين نامه هاي ستاد فناوري نانو به آزمايشگاه هاي عضو اين شبكه كه در رتبه 
 درصد حمايت مالي از سوي شبكه تعلق مي 50 قرار داشته باشند امتياز خريد دستگاه داخلي با 20اي پايين تر از 

گيرد. 

دكتر كاظمي نژاد تصريح كرد: با تلاش و رايزني هاي انجام شده موفق شديم سقف حمايت مالي ستاد فناوري نانو 
 درصد افزايش 70براي خريد دستگاه مذكور را كه قابليت اندازه گيري نسبت سطح به حجم نانو ذرات را دارد تا 

 درصد هزينه خريد دستگاه را پرداخت خواهد كرد. 30دهيم و بدين ترتيب، دانشگاه تنها 

وي با اشاره به صعود جايگاه آزمايشگاه مركزي دانشگاه شهيد چمران در رتبه بندي هاي سال هاي اخير، يادآور 
 با وجود اينكه آزمايشگاه در رتبه بندي ها جايگاه بيست و سوم را كسب كرده بود با اين حال، يك 90شد: در سال 

 ) از سوي شبكه آزمايشگاهي نانو به آزمايشگاه مركزي اهدا شد. VSMدستگاه مغناطوسنج نمونه ارتعاشي (

مدير آزمايشگاه مركزي افزود: اهداي اين دستگاه بسيار با ارزش در آزمايشگاه با توجه به ارتقاء رتبه آزمايشگاه 
مركزي دانشگاه در يازدهمين دوره ارزيابي آزمايشگاه هاي عضو شبكه نانو و با تلاش هاي مستمر حاصل گرديده 

است. 

 

 

 

 

 

http://shooshan.ir/fa/news/15275/%D8%AD%D9%85%D8%A7%DB%8C%D8%AA-70-%D8%AF%D8%B1%D8%B5%D8%AF%DB%8C-%D8%B3%D8%AA%D8%A7%D8%AF-%D9%86%D8%A7%D9%86%D9%88-%D8%A7%D8%B2-%D8%AE%D8%B1%DB%8C%D8%AF-%D8%AF%D8%B3%D8%AA%DA%AF%D8%A7%D9%87-%D8%A7%D9%86%D8%AF%D8%A7%D8%B2%D9%87-%DA%AF%DB%8C%D8%B1%DB%8C-bet-%D8%AF%D8%B1-%D8%A2%D8%B2%D9%85%D8%A7%DB%8C%D8%B4%DA%AF%D8%A7%D9%87-%D9%85%D8%B1%DA%A9%D8%B2%DB%8C-%D8%AF%D8%A7%D9%86%D8%B4%DA%AF%D8%A7%D9%87-%D8%B4%D9%87%DB%8C%D8%AF-%DA%86%D9%85%D8%B1%D8%A7%D9%86
http://shooshan.ir/fa/news/15275/%D8%AD%D9%85%D8%A7%DB%8C%D8%AA-70-%D8%AF%D8%B1%D8%B5%D8%AF%DB%8C-%D8%B3%D8%AA%D8%A7%D8%AF-%D9%86%D8%A7%D9%86%D9%88-%D8%A7%D8%B2-%D8%AE%D8%B1%DB%8C%D8%AF-%D8%AF%D8%B3%D8%AA%DA%AF%D8%A7%D9%87-%D8%A7%D9%86%D8%AF%D8%A7%D8%B2%D9%87-%DA%AF%DB%8C%D8%B1%DB%8C-bet-%D8%AF%D8%B1-%D8%A2%D8%B2%D9%85%D8%A7%DB%8C%D8%B4%DA%AF%D8%A7%D9%87-%D9%85%D8%B1%DA%A9%D8%B2%DB%8C-%D8%AF%D8%A7%D9%86%D8%B4%DA%AF%D8%A7%D9%87-%D8%B4%D9%87%DB%8C%D8%AF-%DA%86%D9%85%D8%B1%D8%A7%D9%86
http://shooshan.ir/fa/news/15275/%D8%AD%D9%85%D8%A7%DB%8C%D8%AA-70-%D8%AF%D8%B1%D8%B5%D8%AF%DB%8C-%D8%B3%D8%AA%D8%A7%D8%AF-%D9%86%D8%A7%D9%86%D9%88-%D8%A7%D8%B2-%D8%AE%D8%B1%DB%8C%D8%AF-%D8%AF%D8%B3%D8%AA%DA%AF%D8%A7%D9%87-%D8%A7%D9%86%D8%AF%D8%A7%D8%B2%D9%87-%DA%AF%DB%8C%D8%B1%DB%8C-bet-%D8%AF%D8%B1-%D8%A2%D8%B2%D9%85%D8%A7%DB%8C%D8%B4%DA%AF%D8%A7%D9%87-%D9%85%D8%B1%DA%A9%D8%B2%DB%8C-%D8%AF%D8%A7%D9%86%D8%B4%DA%AF%D8%A7%D9%87-%D8%B4%D9%87%DB%8C%D8%AF-%DA%86%D9%85%D8%B1%D8%A7%D9%86
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 با ايجاد دورشته جديد درمقطع كارشناسي ارشد دانشگاه چمران اهواز موافقت شد

اهواز-ايرنا- شوراي گسترش با ايجاد دو رشته جديد در مقطع كارشناسي ارشد مهندسي در دانشگاه شهيد 
 .چمران اهواز موافقت كرد

به گزارش دوشنبه ايرنا به نقل از روابط عمومي دانشگاه شهيد چمران اهواز، در آخرين جلسه اين شورا، پذيرش 
دانشجو در رشته هاي مهندسي مكاترونيك و مهندسي سيستم هاي انرژي در مقطع كارشناسي ارشد اين دانشگاه 

 .به تصويب رسيد
 

 .براساس اين گزارش، پذيرش دانشجو در رشته هاي فوق منوط به تامين امكانات مالي است
 

 رشته در مقطع 50 رشته در مقطع كارشناسي ارشد و 100دانشگاه شهيد چمران اهواز هم اينك داراي حدود 
 .دكتري است
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 :سورنا ستاري خبرداد

 اختصاص پنج درصد فروش شركتهاي دانش بنيان به دانشگاه ها

خبرگزاري مهر: معاون علمي و فناوري رئيس جمهور گفت: با تصويب بخشنامه اي قرار است از سال آينده  -اهواز 
 .پنج درصد مبلغ فروش شركت هاي دانش بنيان به دانشگاه ها اختصاص يابد

به گزارش خبرنگار مهر، سورنا ستاري پيش از ظهر امروز در نشست با دانشگاهيان در دانشگاه شهيد چمران 
 براي حل مسائل و مشكلات بايد كل بودجه را وارد بخش اين معاونت كنيم. ما بايد ريسك را  اهوزا اظهار كرد:

 .قبول كنيم تا به توسعه و تعالي دست پيدا كنيم
 

وي افزود: ما كل بودجه نفت را مي خواهيم صرف هزينه هاي جاري كنيم و ما اجازه نمي دهيم فقط بخشي را جهت 
 .پژوهش اختصاص دهيم. تا نتوانيم بودجه ارگان ها را به معاونت پژوهش اختصاص دهيم موفق نخواهيم شد

 
 ميليارد تومان قرارداد براي سال آينده با بانك كشاورزي منعقد كرديم تا وام به افراد 200ستاري عنوان كرد: 

 .معرفي شده ارائه دهند كه البته قرار شد ضمانت و سود آنها را ما تضمين كنيم
 

معاون علمي و فناوري رئيس جمهور عنوان كرد: خوشبختانه به صندوق شكوفايي و نوآوري براي سال آينده اعتبار 
خوبي اختصاص داديم كه اين صندوق متعلق به توسعه فناوري است. همچنين ارديبهشت ماه سال آينده نمايشگاه 

 . ميليارد تومان به اين نمايشگاه اختصاص داده ايم20تجهيزات آزمايشگاهي ساخت داخل را داريم كه 
 

ستاري افزود: بازار تجهيزات ساخت داخل براي ما از اهميت بالايي برخوردار است. پيش بيني مي شود مبلغ 
ميليارد تومان هم برسد. ممكن است در بخش دانش  100قراردادهايي كه در اين نمايشگاه منعقد مي شود به 

 .آموزي و پژوهش سراها هم در اين نمايشگاه حضور داشته باشند
 

وي اظهار كرد: تا پايان سال تعدادي از شركت هاي دانش بنيان براي توسعه پيش بيني مي شود كه از صندوق 
 ميليارد تومان براي اين كار اختصاص داده ايم. بخشنامه حمايت از نخبگان نيز از فرد 800وام بگيرند و سال آينده 

محور به دانشگاه محور تغيير مي كند و نقش رؤساي بنياد بايد مشخص شود و از حالت اداري خارج شود و ارتباط 
 .نزديكي بايد با پارك علم و فناوري داشته باشند

 
ستاري افزود: از طريق ستاد سلول هاي بنيادي به پنج استان كشور براي تجهيزات كمك كرديم و بررسي خواهيم 
كرد تا در زمينه خريد يا تعمير كلينور براي استان خوزستان از اين بخش كمك بگيريم. وقتي در مركز رشد كلينور 

 .نباشد داروسازي بي معني است
 

معاون علمي و فناوري رئيس جمهور تاكيد كرد: يك آيين نامه از اول سال آينده به دانشگاه ها ابلاغ مي كنيم كه 
پنج درصد از فروش شركت هاي دانش بنيان به دانشگاه ها اختصاص يابد و دانشگاه ها نيز اين مبلغ را براي 

توسعه مركز رشد و پارك هاي علم و فناوري، ترغيب اساتيد براي فعاليت در شركتهاي دانش بنيان و امور مربوط 



 .به پيشرفت فناوري هزينه شود
 

وي با اشاره به اينكه رئيس جمهور به مسئله حل مشكل ريزگردها تاكيد كرده و من هم علاقه دارم تا اين مسئله 
زودتر حل شود، عنوان كرد: اجراي طرح هاي تحقيقاتي در اين زمينه ها به نفع كشور است. ما طرح هاي دارويي و 

 14 راديو دارو را انجام داديم تمام شد و 15پزشكي فراواني اجرا كرده ايم. به دستور سازمان انرژي اتمي، طرح 
 .راديو داروي جديد را نيز در دست كار داريم

 
ستاري گفت: نفت يك سري از اولويت ها دارد كه هنوز به پژوهش نرسيده است اما خوشبختانه نگاه وزير نفت به 
پژوهش روشن است. دانشگاه شهيد چمران اهواز به عنوان بزرگترين دانشگاه استان و جنوب غربي و با توجه به 

مركزيت آن در زمينه فناوري براي ما از اهميت بالايي برخوردار است. براي توسعه فناوري، شركت هاي دانش 
بنيان  

 .و پارك هاي علم و فناوري، ترغيب فعاليت اساتيد در شركت هاي دانش بنيان بايد فعاليت ها بيشتر شود
 

 40وي عنوان كرد: يكي از الگوهاي ما اين است كه تجهيزات ساخت داخل در دانشگاه ها استفاده شود. قرار است 
درصد هزينه هاي خريد از نمايشگاه تجهيزات ساخت داخل ارديبهشت ماه سال آينده را دانشگاه ها پرداخت كنند 

 .و مابقي آن را ما به همراه ساير وزارتخانه ها تامين خواهيم كرد
 

 افزود: شركت هاي دانش بنيان از اعتبارات صندوق مي توانند استفاده كنند و  معاون علمي و فناوري رئيس جمهور
از پرداخت ماليات نيز معاف مي شوند اينگونه تمهيدات براي توسعه اين شركت ها بسيار مفيد است. در استان 

 .خوزستان خيلي كم از اين دست شركت ها داريم كه مورد تائيد ما قرار گرفته باشد

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

  2215498 کد خبر

  ١٣٩٢/١٠/٢۵ : تاریخ مخابره
 
 

 :امين زاده عنوان كرد

 حقوق همه مردم در تدوين سند حقوق شهروندي ديده شده/خلاسازماني ناظر بر اجراي سند حقوق شهروندي

اهواز - خبرگزاري مهر: معاون حقوقي رئيس جمهور گفت: در تدوين سند حقوق شهروندي همه حقوق الزامي 
 .مردم به خوبي در آن تعريف شده است

به گزارش خبرنگار مهر، الهام امين زاده عصر امروز در نشست با حقوقدانان و اساتيد حقوق در دانشگاه شهيد 
چمران اهواز برگزار شد با اشاره به سند حقوق شهروندي اظهار كرد: رئيس جمهور به شدت بر اجراي سند حقوق 

 .شهروندي تاكيد و اصرار دارد چون خود يك حقوقدان است
 

وي افزود: در تهيه اين سند از فرمان هشت ماده اي حضرت امام هم استفاده شده و همچنين اسناد مختلف داخلي 
را ديديم و سپس قانون اساسي به عنوان ميثاق ملي در تهيه اين سند استفاده شد كه در نهايت نيز اسناد بين 

 .المللي كه ايران به آنها ملحق شده بود، ديده شد
 

معاون حقوق رئيس جمهور تصريح كرد: پس از انتخابات، اين رسالت به عهده معاونت حقوقي رياست جمهوري 
گذاشته شده و از همان روزهاي نخست با تيم كارشناسي قوي متشكل از اساتيد و اعضاي هيات علمي اين كار 

 .آغاز شد و اول از هر چيز به جاي آنكه بنويسيم، خوانديم. به اين منظور تمام اسناد را ديديم
 

امين زاده اضافه كرد: در تدوين مقدمات سند حقوق شهروندي، حقوق مختلف از جمله حق حيات، رفاه، آموزش، 
بهداشت، دادرسي عادلانه، بهره وري از منابع زيبا، داشتن استراحت، شادي و رفاه ديده شد و در نهايت اين سند 

در روز صدم بر روي سايت نهاد رياست جمهوري قرار گرفت و به شدت از سوي شهروندان مورد استقبال و بازديد 
 .قرار گرفت

 
 مقاله علمي به دست ما رسيده است، ادامه داد: در سند حقوق شهروندي 200وي با بيان اينكه تاكنون نزديك به 

 .تمام حقوق شهروندي ايرانيان خارج از كشور ديده شده است
 

معاون حقوقي رئيس جمهور عنوان كرد: سئوال مهمي كه وجود داشت اين بود كه اين سند چه زماني و به چه 
صورتي اجرا مي شود؟ حتما اين سئوال براي شما نيز مطرح است كه جايگاه اين سند در نظام قانوني و حقوقي 

 كشور چه هست؟
 

امين زاده با اشاره به اينكه با توجه به پيشنهاداتي كه ارائه شده است، گفت: در حال انجام اصلاحاتي در اين سند 
 بررسي مي كند و در نهايت تصميم گيري مي  هستيم. پس از آنكه سند نهايي تدوين شد، رئيس جمهور سند را

شود كه سند حقوق شهروندي به صورت لايحه به مجلس برود يا به عنوان بخشنامه اي به دستگاه هاي اجرايي 
 .ابلاغ شود و يا اين كه به عنوان يك سند فراقوه اي اعلام شود

 



 

 

92/10/25 - 15:25 

 13921025001117شماره: 

 

 :مروتی در گفت و گو با فارس

 دعوت از نخبگان اهواز براي ديدار با رئيس جمهور فقط از يك تفكر سياسي خاص بود

رئيس دانشگاه شهيد چمران اهواز گفت: در ديدار شب گذشته نخبگان با رئيس جمهور روساي دانشگاه ها، پارك علم و 

فناوري و بنياد نخبگان استان دعوت نشدند و دعوت استانداري خوزستان از ميهمانان كاملا يك سويه و از يك تفكر خاص 
 .سياسي صورت گرفت

با بيان  U2Tخبرگزاري فارس2TUحسن مروتي رئيس دانشگاه شهيد چمران اهواز در گفت و گو با خبرنگار گروه دانشگاه 
اينكه روساي دانشگاه ها، پارك علم و فناوري و بنياد نخبگان استان دعوت نشدند، گفت: دعوت استانداري 

 .خوزستان از ميهمانان به صورت يك سويه و از يك تفكر خاص صورت گرفت

وي افزود: من به عنوان رئيس دانشگاه شهيد چمران اهواز به اين برنامه دعوت نشدم و با وساطت توانستم وارد 
جلسه شوم و حتي نتوانستم وزير علوم را ملاقات كنم و تنها در مسير با وي سخن گفتم و موضوع دعوت نشدن به 

 .اين جلسه را با وزير مطرح كردم كه وزير كم كاري تيم استانداري را پذيرفت

مروتي ادامه داد: وقتي ادعا داريم كه بايد چندصدايي در جامعه و به خصوص در دانشگاه ها باشد، اينگونه دعوت ها 
 .نيز نبايد به صورت يك سويه انجام گيرد

وي افزود: عصر امروز معاون حقوقي رياست جمهوري براي ديدار با گروه حقوق دانشگاه شهيد چمران اهواز به 
اين دانشگاه مي آيد و معاون علمي و فناوري رئيس جمهور نيز از دانشگاه بازديد داشت ولي وزير علوم به عنوان 

 .متولي اصلي دانشگاه ها اصلا در دانشگاه حضور نيافت و به دليل وقت محدود به تهران برگشت
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 13921025001445شماره: 

 10/1392 /25چهارشنبه 

  

 :معاون حقوقی رئيس جمهور

 حقوق شهروندي يكي از دغدغه هاي رئيس جمهور است

معاون حقوقي رئيس جمهور از تدوين سند حقوق شهروندي خبر داد و گفت: حقوق شهروندي يكي از دغدغه هاي 

از اهواز، الهام امين زاده عصر امروز در ديدار با اساتيد و  U2Tخبرگزاري فارس2TUبه گزارش  .رئيس جمهور است

دانشجويان دانشگاه شهيد چمران اهواز كه در سالن جلسات سازمان مركزي اين دانشگاه برگزار شد اظهار 

 .داشت: سند حقوق شهروندي از سوي معاون حقوقي رييس جمهور تدوين مي شود

وي افزود: رئيس جمهور خود يك حقوقدان است و در زمان انتخابات گفته بود در صورت انتخابشان به عنوان 
معاون حقوقي رئيس جمهور گفت: حقوق  .رياست جمهوري، سند حقوق شهروندي را تدوين خواهند كرد

 .شهروندي يكي از دغدغه هاي رئيس جمهور بوده است

وي اضافه كرد: پس از آغاز به كار دولت يازدهم مسئوليت تدوين سند حقوق شهروندي به عهده معاونت حقوقي 
 .رياست جمهوري گذاشته شده است كه ما هم از   همان روزهاي نخست اين كار را آغاز كرديم

امين زاده خاطرنشان كرد: در ماه هاي نخست آغاز به كار دولت يازدهم بايد حداقل مقدمات تدوين سند حقوق 
وي بيان كرد: در تدوين سند حقوق شهروندي از قانون اساسي به عنوان ميثاق ملي و .شهروندي آماده مي شد

 .برخي ديگر از اسناد داخلي استفاده شد

معاون حقوقي رئيس جمهور با بيان اين مطلب كه در تدوين مقدمات سند حقوق شهروندي، حقوق مختلف 
هموطنان در نظر گرفته شده است عنوان كرد: از جمله اين حقوق مي توان به حق حيات، رفاه، آموزش، بهداشت، 

 .دادرسي عادلانه، بهره وري از منابع زيبا، داشتن استراحت و شادي اشاره كرد

وي يادآور شد: سند حقوق شهروندي در روز صدم فعاليت دولت يازدهم بر روي سايت نهاد رياست جمهوري قرار 
 .گرفت و مورد بازديد هموطنان قرار گرفت

به گفته امين زاده، از زمان قرار گرفتن سند حقوق شهروندي بر روي سايت نهاد رياست جمهوري تاكنون نزديك 
 . مقاله علمي به معاونت حقوقي رئيس جمهور ارسال شده است200به 

  

http://www.farsnews.com/
http://www.farsnews.com/
http://www.farsnews.com/
http://www.google.com/url?q=http://www.mashreghnews.ir/fa/news/268193/%D8%A7%D9%85%DB%8C%D9%86%E2%80%8C%D8%B2%D8%A7%D8%AF%D9%87-%D9%85%D9%86%D8%B4%D9%88%D8%B1-%D8%AD%D9%82%D9%88%D9%82-%D8%B4%D9%87%D8%B1%D9%88%D9%86%D8%AF%DB%8C-%D9%BE%D9%8F%D8%B2-%D8%B3%DB%8C%D8%A7%D8%B3%DB%8C-%D9%86%DB%8C%D8%B3%D8%AA&sa=U&ei=D3jfUpqrA9DrkQfNy4HgAw&ved=0CDoQ9QEwBQ&usg=AFQjCNGUfasz57PobFwjJ-Kdvb8FrUHOVA


 

 1392/10/25تاریخ انتشار: 

 5-10514-9210كد خبر  

 عاون حقوقي رييس جمهور: سند حقوق شهروندي در مرحله اصلاح استم 

معاون حقوقي رييس جمهور گفت: در تدوين مقدمات سند حقوق شهروندي، حقوق مختلفي در نظر گرفته شد و در 

نهايت اين سند بر روي سايت نهاد رياست جمهوري قرار گرفت كه به شدت از سوي شهروندان مورد استقبال و 

 بازديد قرار گرفت.

به گزارش خبرنگار اجتماعي خبرگزاري دانشجويان ايران (ايسنا) -منطقه خوزستان- الهام امين زاده در نشست  

 دي ماه) در دانشگاه شهيد چمران اهواز برگزار شد، درباره سند حقوق 25با حقوق دانان و اساتيد حقوق كه امروز ( 

شهروندي اظهار كرد: از آنجا كه رييس جمهور نيز خود حقوقدان است، حقوق شهروندي از مباحثي است كه مطرح 

كرده و گفته بودند كه در صورت انتخابشان به عنوان رياست جمهوري، سند حقوق شهروندي را تدوين خواهند 

كرد. 

 روزه فرصت بود؛ بايد حداقل مقدمات اين 100معاون حقوقي رييس جمهور افزود: در سه ماهي كه تا گزارش   

سند آماده مي شد كه به اين منظور، تلاش شبانه روزي در معاونت حقوقي نهاد رياست جمهوري انجام شد. در تهيه 

اين سند از فرمان هشت ماده اي حضرت امام هم استفاده شد و همچنين اسناد مختلف داخلي را ديديم و سپس 

قانون اساسي به عنوان ميثاق ملي در تهيه اين سند استفاده شد. در نهايت نيز اسناد بين المللي كه ايران به آنها 

ملحق شده بود، ديده شد. 



امين زاده افزود: از سفرا نيز درخواست كرديم كه اگر سندي در زمينه حقوق شهروندي در كشور محل خدمت شان  

وجود دارد ما را از آن مطلع كنند تا بدانيم كه بايد چه كنيم و در نهايت بر مبناي الگوي اسلامي- ايراني اقدام كنيم. 

وي گفت: در تدوين مقدمات سند حقوق شهروندي، حقوق مختلف از جمله حق حيات، رفاه، آموزش، بهداشت، 

دادرسي عادلانه، بهره وري از منابع زيبا، داشتن استراحت، شادي و رفاه ديده شد و در نهايت اين سند در روز 

صدم بر روي سايت نهاد رياست جمهوري قرار گرفت و به شدت از سوي شهروندان مورد استقبال و بازديد قرار 

  گرفت.

 مقاله علمي به دست ما رسيده و واقعا مورد لطف قرار گرفتيم و 200وي بيان كرد: از آن زمان تاكنون نزديك به 

  حتي ايرانيان خارج از كشور هم تشكر كردند زيرا در اين سند، حقوق شهروندي براي آنها نيز ديده شده بود.

معاون حقوقي رييس جمهور عنوان كرد: سوال مهمي كه وجود داشت اين بود كه اين سند چه زماني و به چه 

صورتي اجرا مي شود؟ حتما اين سوال براي شما نيز مطرح است كه جايگاه اين سند در نظام قانوني و حقوقي 

  كشور چه هست؟

وي گفت: اكنون با توجه به پيشنهادهايي كه مردم ارايه كرده اند؛ در حال انجام اصلاحاتي در اين سند هستيم پس 

از آن كه سند نهايي تدوين شد، رييس جمهور شاكله آن را بررسي كرده و در نهايت تصميم گيري مي شود كه سند 

حقوق شهروندي به صورت لايحه به مجلس برود يا به عنوان بخش نامه اي به دستگاه هاي اجرايي ابلاغ شود و يا 

  اين كه به عنوان يك سند فراقوه اي اعلام شود.

امين زاده تصريح كرد: در اين صورت نمي توانيم منتظر اجراي آن بمانيم زيرا قوانين و دستورات فراقوه اي بسياري 

داريم كه شاهد اجراي آنها در كشور نيستم مگر اين كه سازماني ناظر بر اجراي سند حقوق شهروندي داشته 

  باشيم.



وي گفت: در اين سند بسياري از موارد، جزو حقوق مردم در نظر گرفته شد؛ از جمله شفافيت قانون و همچنين حق 

رقابت براي مردم به عنوان يك مساله ضروري تشخيص داده شد چرا كه يكي از عوامل مهم دور زدن، قانون عدم 

  شفافيت قوانين است.

معاون رييس جمهور تصريح كرد: وقتي قوانين تنها در جيب قانون گذار، مسئول، مديركل و معاون يا روي ميز آنها 

باشد، قطعا جز ايجاد فساد هيچ كاري نمي كند ولي وقتي قانون به صورت شفاف در اختيار مردم باشد، مي تواند 

  جلوي فساد را بگيرد. 

وي افزود: به همين دليل يكي از اقداماتي كه در معاونت حقوقي آغاز به انجام آن كرديم اين بود كه قانون را ساده، 

شفاف و صريح كنيم. دستگاه هاي اجرايي هميشه به ما مي گويند حقوقدان بودن يعني مانع كار بودن ولي ما 

مي خواهيم بگوييم به اين شكل نيست و قانون و حقوق جهت تسهيل كارها و جلوگيري از فساد و دور زدن موازين 

قانوني كشور است.  

امين زاده گفت: آيا قانون ما كامل و بدون عيب است؟ خير. قانون ما واقعا بسيار مشكل دارد و در عين اين كه تورم  

  قانوني داريم اما خلاءهايي هم داريم.

 هجري شمسي 1285وي توضيح داد: در مقايسه سيستم ايران و فرانسه مي بينيم كه در كشور ما كه از سال 

قانون گذاري كرديم و آن موقع قانون اساسي مانند يك عبارت روي كاغذ ماند و اجراي قانون اساسي را نداشتيم 

 هزار مورد وضع قانون داريم  11تاكنون، نزديك به 

 قانون دارند. علت 2850سالي از آن مي گذرد، 200 كه 1789ولي در كشور فرانسه از زمان انقلاب شان در سال 

   هزار قانون باز هم مشكل داريم؟11چيست كه ما با 

  معاون رييس جمهور ادامه داد: دليل اين مشكل اين است كه نظام قانونگذاري ما هنوز كامل مشخص نيست.



وي عنوان كرد: سند حقوق شهروندي يك شعار سياسي تبليغاتي نيست و واقعا بناست كه نظام حقوق شهروندي 

سامان دهي شود و دستگاه هاي اجرايي موظف هستند صريح و شفاف در خدمات رساني به مردم آماده باشند. در اين 

سند علاوه بر اين كه تكليف محور براي دولت و حق محور براي شهروندان است، يك سري حقوق هم براي دولت 

به  در نظر گرفته شده است. دولت اين حق را دارد كه از انتقادهاي منصفانه و دلسوزانه بهره مند شود و البته نبايد

دولت توهين شده و يا مسايل كذب به آن منتسب شود.  

وي افزود: حق ديگري هم است كه شهروندان نسبت به يكديگر دارند كه در اين جا نه دولت و نه نظام حقوقي در 

آنن حضور دارد. بنابراين سند حقوق شهروندي شامل حقوقي است كه مردم دارند و دولت بايد اجرا كند و يكسري 

حقوقي هم است دولت دارد و مردم بايد اجرا كنند. و حقوق ديگري هم مربوط به مردم نسبت به يكديگر است.  

معاون حقوقي رييس جمهور گفت: يكي از خاصيت هاي اين سند اين است كه مردم از قانون كشور و حقوق خود  

مطلع مي شوند آن هم حقوقي كه نهادينه در قوانين مختلف بالادستي و پايين دستي است. ما اين موارد را به مردم 

ارايه مي دهيم و در نهايت در كنار آموزش، دستگاه هاي اجرايي موظف مي شوند كه حقوق شهروندي را رعايت كنند. 

وي بيان كرد: اولين اقدامي كه بايد انجام شود اين است كه هر دستگاهي مجموع قوانين خاص خود را آماده  

داشته باشد. بنابراين هر دستگاهي بايد مسايل و حقوق شهروندي را در بخشي كه در آن با مردم در تماس است، 

  به صورت مكتوب ارايه دهد. 

الزامي است كه سازمان و نهادي تاسيس شود كه ناظر بر اجراي حقوق شهروندي باشد و به  امين زاده عنوان كرد:

اين منظور، منتظر ديدگاه هاي مردم و حقوقدانان هستيم. تا پنچم بهمن ماه به مردم فرصت داده ايم كه نظر خود را 

روي سايت نهاد رياست جمهوري بگذارند تا در نهايت، تصميم نهايي در خصوص سند حقوق شهروندي گرفته 

شود. فكر مي كنم اين سند در خصوص حقوق مردم و سامان دهي ارايه خدمات به مردم واقعا خوب است.  
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معاون علمي وفناوري رييس جمهور: بايد بودجه كل كشور را به سمت فناوري 

 سوق داد

معاون علمي وفناوري رييس جمهور با بيان اين كه در حال حاضر ديگر اختلافي بين اين معاونت با وزراتخانه هاي 

علوم و بهداشت وجود ندارد، نقش اصلي معاونت علمي و فناوري را تجاري سازي فناوري عنوان كرد و با تأكيد بر 

اين كه به دنبال قانون يك تا سه درصد نيستيم، گفت: فناوري با اين يك درصد توسعه پيدا نمي كند؛ بلكه زماني 

 توسعه مي يابد كه بودجه كل كشور را به اين سيستم سوق دهيم. 

به گزارش خبرنگار علمي وآموزشي خبرگزاري دانشجويان ايران (ايسنا) ـ منطقه خوزستان ـ دكتر سورنا ستاري  

 دي ماه) در سالن جلسات 25در نشست مشترك با مسئولان آموزش عالي و حوزه فناوري استان كه چهارشنبه(

حوزه رياست دانشگاه شهيدچمران اهواز برگزار شد، با بيان اين كه با تشكيل كميته هاي مشترك بين 

وزارتخانه هاي علوم، بهداشت و معاونت فناوري رياست جمهوري و برگزاري جلسات سه جانبه به صورت ماهانه 

ديگر چيزي به اسم اختلاف وجود ندارد و موارد اختلاف سليقه هم قابل حل است، اظهارداشت: اگر حتي يك درز 

بين اين سه مجموعه وجود داشته باشد، اختلافات در همان فاصله كم شكل مي گيرد كه در بسياري از موارد به دليل 

عدم تعامل و گفت وگو با يكديگر است؛ به همين دليل جلسات سه جانبه را آغاز كرديم و در حال حاضر ديگر 

 اختلافات و فضاهاي گذشته وجود ندارد.

وي با اشاره به قانون تخصيص يك تا سه درصد اعتبارات صنايع و دستگاه هاي اجرايي به حوزه پژوهش، تصريح  

 99كرد: از روز اول گفتيم كه اين قانون ربطي به معاونت ندارد و ما اصلا دنبال يك تا سه درصد نيستيم؛ شما 

درصد را رها كرده و  يك تا سه درصد را گرفته ايد؛ اين قضيه  كه دستگاه ها موظف شوند، يك تا سه درصد اعتبارات 

 خود را در حوزه پژوهشي صرف كنند را نمي توان با زور حل كرد. 

معاون علمي وفناوري رييس جمهور با تاكيد بر اين كه فناوري با اين يك درصد توسعه پيدا نمي كند، افزود: فناوري  

زماني توسعه مي يابد كه بودجه كل كشور را به اين سيستم بكشانيم؛ در غير اين صورت يك سري پروژه در كشور 

 تعريف مي شود و بعد مي بينيم كه از دانشگاه ها خروجي خاصي حاصل نمي شود و در نهايت بعد از چهار تا پنج سال 



بعد مي گويند دانشگاه عرضه حل مشكل را نداشته و نمي تواند مشكلات كشور را حل كند؛ در آخر هم بايد از 

ستاري نقش سازمان هايي مانند معاونت علمي وفناوري رياست جمهوري را ايجاد ارتباط  خارجي ها كمك بگيريم.

بين بازار و شركت هاي دانش بنيان، مراكز پژوهشي و پارك هاي علم وفناوري استان ها عنوان كرد و ادامه داد: ما بايد 

وارد اين بازي شويم و ريسك را قبول كنيم؛ ما بايد روي كل بودجه نفت حساب باز كنيم، نه اين كه نفت درصدي از 

 اعتبارات را به عنوان بودجه پژوهشي اختصاص دهد. 

وي تصريح كرد: زماني كه يك شركت براي ساخت يك نوع تجهيز يا محصول موردنياز صنعت نفت، مي خواهد  

آن قرار داد منعقد كند بايد مراحل مختلفي از جمله اخذ تاييديه، اعطاي ضمانت نامه و ... را طي كند و معاونت  با

علمي وفناوري مي تواند اينجا نقش آفريني كند و كل ريسك طرفين قرارداد را پذيرفته و دو طرف را به يكديگر 

 وصل كند. 

معاون علمي وفناوري رييس جمهور خاطرنشان كرد: در واقع معاونت مي تواند اين مسير را تسهيل كند و بنابراين  

اگر اين نقش براي معاونت ديده شود، تداخلي با وزارت خانه هاي بهداشت و علوم در اين حوزه وجود ندارد زيرا 

 معاونت موضوع تجاري سازي فن آوري را انجام مي دهد. 

ستاري با تأكيد بر اين كه اگر نتوانيم بودجه ساير وزارتخانه ها و ارگان ها را به حوزه فناوري بكشانيم موفق  

نخواهيم بود؛ به تفاهم نامه هاي معاونت با وزارت نفت و همچنين وزارت جهاد كشاورزي اشاره كرد و افزود: در حال 

ميليارد تومان از طريق بانك كشاورزي 200حاضر با مهندس حجتي تفاهم نامه اي منعقد شده تا اعتباري به ميزان 

براي اعطاي وام به شركت هاي دانش بنيان اختصاص يابد و معاونت علمي وفناوري هم سود وام و ضمانت اين 

شركت ها را تقبل كند؛ در واقع تا نتوانيم اعتبارات اين وزارتخانه ها را در سيستم وارد كنيم، موفق نيستيم بنابراين 

درخواست من اين است كه روي اين يك تا سه درصد حساب نكنيد. در حالي كه كشور در اقلام تحريمي، كالاهاي 

 اساسي و مباحث تكنولوژيك ديگر لنگ است، نمي توان چندان روي اين يك تا سه درصد حساب كرد.

وي تصريح كرد: همچنين بودجه قابل توجهي براي صندوق نوآوري و شكوفايي در سال آينده اختصاص يافته  

است؛ اين صندوق كه جزو معدود صندوق هايي است كه در اختيار وزارت علوم و بهداشت و يك صندوق فناوري 

 است.

معاون علمي وفناوري رييس جمهور همچنين با اشاره به برخي اقدامات خوب در سال هاي گذشته از جمله نمايشگاه  

تجهيزات آزمايشگاهي، تصريح كرد: اين نمايشگاه ارديبهشت ماه سال آينده نيز برگزار خواهد شد و در حال حاضر 

 ميليارد تومان براي اين نمايشگاه اختصاص داده است؛ البته صحبت هايي با وزيران علوم 20معاونت علمي وفناوري 



و بهداشت نيز انجام شده كه رقمي را هم اين وزارت خانه ها به نمايشگاه اختصاص دهند و سهم دانشگاه ها براي 

 درصد كاهش داده شود؛ زيرا اين بازار براي معاونت 40 به 50خريد تجهيزات آزمايشگاهي از سازندگان داخلي از 

علمي وفناوري هم حائز اهميت است و در صورت شكل گيري اين بازار، سازندگان تجهيزات آزمايشگاهي در داخل، 

 بازار مناسبي براي توسعه خواهند داشت. 

 ميلياردتومان قرارداد در سال گذشته در اين نمايشگاه تصريح كرد: امسال پيش بيني 26ستاري با يادآوري انعقاد  

 ميليارد تومان برسد؛ معاونت 100 ميليارد تومان باشد و شايد به سقف 40مي شود حجم قراردادها بسيار بيشتر از 

 هم تا جايي كه بتواند در اين زمينه حمايت خواهد كرد؛ امسال اين نمايشگاه هم در حوزه پزشكي و هم 

دانشگاه هاي وزارت علوم برگزار خواهد شد و حتي صحبت هايي در حال انجام است تا بخش دانش آموزي هم براي 

 استفاده مدارس و پژوهش سراها به نمايشگاه افزوده شود. 

وي با اعلام حمايت كامل اين معاونت از توسعه پارك علم وفناوري خوزستان، با بيان اين كه اين حمايت ها سقفي  

ندارد، اظهار داشت: در حال حاضر هم پارك علم وفناوري اين استان به عنوان كارگزار تعيين و تشخيص صلاحيت 

شركت هاي دانش بنيان فعاليت مي كند و زماني كه يك شركت به عنوان دانش بنيان تشخيص داده شد، از 

 معافيت هاي مالياتي و عوارض گمركي هم برخوردار مي شود. 

معاون علمي وفناوري رييس جمهور با بيان اين كه آيين نامه هاي صندوق نوآوري و شكوفايي در حال تصويب است،  

تصريح كرد: امسال هم قطعا تا پايان سال به تعدادي از شركت هاي دانش بنيان وام تعلق مي گيرد؛ در سال آينده 

 ميليارد تومان است كه علاوه بر اين مي تواند بانك هاي ديگر را نيز براي ارائه 800هم بودجه صندوق حدود 

 تسهيلات به شركت هاي دانش بنيان درگير كند. 

ستاري خاطرنشان كرد: درخواست معاونت علمي وفناوري اين است كه در اين حوزه بيشتر وقت بگذاريد و در  

ساختارهايي  كه اكنون در حال شكل گيري است، فعاليت كنيد؛ همچنين اگر گره كور يا مشكل خاص اداري و 

 قانوني وجود دارد، منعكس شود تا به صورت فوريتي پيگيري و حل شود. 

وي همچنين در پاسخ به درخواست رييس پارك علم وفناوري استان مبني بر واگذاري حوزه نظارت بر كانون هاي  

هماهنگي دانش وصنعت در استان ها به پارك هاي استاني، خواستار ارائه پيشنهاد مشخص در اين زمينه شد و 

 افزود: در اين مورد نيز مشكل خاصي وجود ندارد. 

معاون علمي وفناوري رييس جمهور درباره گلايه مطرح شده در زمينه ارتباط نسبتأ پايين حوزه نفت با بخش  

دانشگاهي خوزستان، با تاكيد بر اين كه بايد اين ارتباط تقويت شود، در خصوص مشكل نظام نامه پژوهشي صنعت 



نفت خاطرنشان كرد: يك نظام نامه در حوزه پژوهشي نفت وجود دارد اما ارتباطي با مباحث فناوري ندارد زيرا 

كانالي كه معاونت علمي وفناوري در اختيار دارد، ربطي به نظام نامه ندارد و اين يك كار فناوري است البته معاونت 

ريسك اتعقاد قرارداد با نفت را بر عهده مي گيرد تا اين مشكل برداشته شود؛ در حال حاضر كميته مشتركي با 

 مسئولان حوزه نفت تشكيل شده و اين مشكل حل مي شود. 

ستاري با اشاره به رشد بسيار زياد كانون هاي هماهنگي دانش وصنعت در دوره گذشته، افزود: كانون ها در گذشته  

 كانون در سطح كشور تشكيل و سپس به علت عدم پيش بيني 80 تا 70به يك باره بسيار افزايش يافت و حدود 

 سازوكار فعاليت اين كانون ها يك مرتبه رها شد. 

وي همچنين با اعلام اين خبر كه نحوه حمايت از اعضاي بنياد نخبگان در حال تغيير است، خاطرنشان كرد: نحوه  

حمايت از اعضاي بنياد نخبگان از حالت فرد محور به سمت دانشگاه سوق داده مي شود و در اين حالت دانشگاه 

بيشتر درگير مي شود؛ اين حمايت به صورت جوايزي كه در اختيار اعضاي بنياد و همچنين اعضاي هيأت علمي 

دانشگاه قرار مي گيرد، خواهد بود و قطعأ در دوره جديد نقش رؤساي بنياد بايد از حالت اداري خارج شده و نقش 

 فعال تري در حوزه هاي پژوهشي داشته باشند به ويژه ارتباط رؤساي بنياد نخبگان با پارك هاي علم  وفناوري بايد 

بسيار نزديك شود به طوري كه نخبگان داراي اختراع از طريق پارك ها حمايت شوند؛ بودجه هاي خاصي براي 

 تجاري سازي اختراع اين افراد در نظر گرفته مي شود. 

معاون علمي وفناوري رييس جمهور با اعلام اين كه اين معاونت هر گونه حمايت لازم از پارك علم وفناوري  

خوزستان را انجام خواهد داد، به پتانسيل هاي بسيار زياد استان به ويژه در حوزه نفت اشاره و خاطرنشان كرد: اگر 

حلقه ارتباطي لازم با حوزه نفت برقرار شود، معاونت مي تواند كميته مشتركي براي اين موضوع تشكيل داده و 

مسائل احتمالي را از طريق كميته هاي مشترك معاونت پيگيري كنيم زيرا در وزارت خانه ها كميته هاي مشتركي در 

حوزه هاي نفت و كشاورزي در حال راه اندازي است و اگر به صورت موردي هم شركت هايي كه با صنايعي مانند 

 نفت قرارداد منعقد مي كنند، مشكلي داشته باشد، از طريق ستادهاي معاونت قابل پيگيري است. 

ستاري همچنين با اشاره به اظهارات رييس مركز رشد فناوري هاي دارويي دانشگاه علوم پزشكي جندي شاپور  

اهواز درخصوص پيگيري هاي اين مركز براي راه اندازي اتاق كشت تميز و قول مساعد ديناروند معاونت وزارت 

 ميليون تومان اعتبار از محل منابع اين وزارتخانه براي اين پروژه در جلسه شب 500بهداشت براي اختصاص 

گذشته با مسئولان اين دانشگاه، تصريح كرد: هر ميزان اعتبار كه از سوي وزارتخانه براي اين امر اختصاص يابد، 



معاونت علمي وفناوري نيز به همان ميزان اعتبار اختصاص مي دهد البته تاكنون كمك هاي اعتباري براي راه اندازي 

clean room دانشگاه انجام شده است.5 از طريق ستاد سلول هاي بنيادي به  

 درصد از درآمد فروش محصولات شركت هاي 5وي همچنين از ابلاغ آيين نامه اي به دانشگاه ها براي اختصاص  

دانش بنيان وابسته به دانشگاه ها به همان دانشگاه، خبر داد و تصريح كرد: اين آيين نامه طي دو هفته آينده و ابتدا 

 درصد از 5در ستاد نانو بحث و بررسي و از اول سال آينده ابلاغ مي شود؛ طي اين آيين نامه معاونت علمي وفناوري 

فروش محصولات شركت هاي دانش بنيان را به دانشگاه ها اختصاص مي دهد كه به عنوان پاداش و در جهت ترغيب 

 اعضاي هيات علمي دانشگاه ها براي حضور در اين عرصه است. 

معاون علمي وفناوري رييس جمهور همچنين در پاسخ به اظهارات دكتر زراسوندي معاون آموزشي دانشگاه شهيد  

چمران، در خصوص توقف طرح هاي كلان ملي مصوب شوراي عتف و امكان دخالت معاونت علمي وفناوري براي 

ادامه فعاليت اين طرح ها با تأكيد بر طرح كلان ملي ريزگردها با محوريت دانشگاه شهيدچمران اهواز، با اعلام نظر 

مساعد نسبت به پيگيري اين طرح، خاطرنشان كرد: با توجه به اين كه ريزگردها در حال حاضر يكي از مسائل 

اصلي اين استان و بلكه كشور است، به طور خاص به اين حوزه علاقه مند هستيم؛ البته طرح هاي مصوب شوراي 

عتف چندان به معاونت ارتباطي ندارد زيرا معاونت نه عضو اين شورا است و نه هرگز براي تصويب اين طرح ها از 

 معاونت نظرخواهي شده است؛ بسياري از اين طرح ها براي كشور سودمند است و قطعا بايد اجرا شود. 

ستاري افزود: البته معاونت طرح هاي جديدي نيز در حوزه هاي پزشكي و دارويي آغاز كرده است كه به طور مثال  

 راديو داروي ديگر از معاونت 14 راديودارو به اتمام رسيد و در حال حاضر سازمان انرژي اتمي براي توليد 15توليد 

 علمي و فناوري درخواست همكاري كرده است.
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 15247کد خبر :

 
  دوره جديد تحصيلات تكميلي در دانشگاه شهيد چمران 2موافقت شوراي گسترش با راه اندازي 

شوشان : شوراي گسترش آموزش عالي با راه اندازي دو دوره جديد كارشناسي ارشد و دكتري در دانشگاه شهيد 
چمران اهواز موافقت كرد. 

به گزارش روابط عمومي دانشگاه شهيد چمران اهواز، شوراي گسترش با يكبار پذيرش دانشجو در رشته زيست 
شناسي-بيوشيمي در مقطع كارشناسي ارشد و رشته مهندسي مواد در مقطع دكتري در اين دانشگاه موافقت به 

عمل آورد. 

براساس اين گزارش، تمديد پذيرش دانشجو منوط به احراز شرايط گرديده و ضمنا پذيرش در دوره مذكور منوط 
به تامين اعتبارات مالي مي باشد. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://shooshan.ir/fa/news/15274/%D9%85%D9%88%D8%A7%D9%81%D9%82%D8%AA-%D8%B4%D9%88%D8%B1%D8%A7%DB%8C-%DA%AF%D8%B3%D8%AA%D8%B1%D8%B4-%D8%A8%D8%A7-%D8%B1%D8%A7%D9%87-%D8%A7%D9%86%D8%AF%D8%A7%D8%B2%DB%8C-2-%D8%AF%D9%88%D8%B1%D9%87-%D8%AC%D8%AF%DB%8C%D8%AF-%D8%AA%D8%AD%D8%B5%DB%8C%D9%84%D8%A7%D8%AA-%D8%AA%DA%A9%D9%85%DB%8C%D9%84%DB%8C-%D8%AF%D8%B1-%D8%AF%D8%A7%D9%86%D8%B4%DA%AF%D8%A7%D9%87-%D8%B4%D9%87%DB%8C%D8%AF-%DA%86%D9%85%D8%B1%D8%A7%D9%86
http://www.google.com/url?q=http://www.irna.ir/fa/News/80899903/%D9%81%D8%B1%D9%87%D9%86%DA%AF%DB%8C/%D8%A7%DB%8C%D8%AC%D8%A7%D8%AF_13_%D8%B1%D8%B4%D8%AA%D9%87_%DA%A9%D8%A7%D8%B1%D8%B4%D9%86%D8%A7%D8%B3%DB%8C_%D8%A7%D8%B1%D8%B4%D8%AF_%D8%AF%D8%B1_%D8%B4%D9%88%D8%B1%D8%A7%DB%8C_%DA%AF%D8%B3%D8%AA%D8%B1%D8%B4_%D8%A2%D9%85%D9%88%D8%B2%D8%B4_%D8%B9%D8%A7%D9%84%DB%8C_%D8%AA%D8%B5%D9%88%DB%8C%D8%A8_%D8%B4%D8%AF&sa=U&ei=FX3fUvjQHJC4kQfQhYDwDQ&ved=0CDAQ9QEwAA&usg=AFQjCNEqZg8kaG3ypWujhADSo-i1E8Li6w
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 نخبگان از روحاني چه خواستند؟ 
فرهيختگان انديشمندان خوزستان درنشستي با دكتر حسن روحاني رييس جمهوري اسلامي ايران انتقادات، 

 .توقعات و انتظارت وعموم مطالبات خود را با رييس جمهوري مطرح كردند

ه شهيد چمران اهواز توجه به  از چهره هاي ماندگار كشور واستاد ممتاز دانشگااميدعلي شهني كرم زاده پروفسور
توسعه كيفي دانشگاهها،ضرورت مشورت مديريت كلان استان با نخبگان دانشگاهي دربرنامه ريزي كلان ورفع 

مشكلات استان ازجمله ريزگردها و انتقال آب كارون،نقد پذيري در دانشگاههاي و دوركردن فضاي امنيتي از 
 .دانشگاهها را مورد تاكيد قرار داد

وي خواستار ايجاد شاخه دانشگاه شهيد چمران در مسجد سليمان شد و گفت: استان خوزستان نگاه متوازني در 
 .توسعه آموزش عالي دراستان نداشته و بايد اين خلا پر شود

شهني كرم زاده همچنين از نمايندگان مجلس شوراي اسلامي زيركانه انتقاد كرد و گفت: اينقدر به وزيران كارت 
زرد وقرمز ندهيد اجازه دهيد اتوبوس وكاروان تدبير واميد اندكي حركت كند تا فرصتي براي ظهور و بروز 

 .استعدادهايش فراهم شود
 نشاط در جامعه  نماينده دانشجويان دانشگاههاي استان در سخناني به ضرورت ايجاد محمودي زينبخانم 

استفاده بهينه از ظرفيتهاي عظيم نيروي انساني خوزستان ايجاد تحرك در فضاي كسب و كار و توجه به توسعه و 
 .ارتقاي نظام سلامت عمومي وكارآمدي نظام دولتي تاكيد كرد

وي همچنين به اصل آزادي مطبوعات و ضرورت پرهيز از فشارهاي غير ضروري به مطبوعات اشاره كرد و گفت: 
 .مطبوعات ركن پنجم دموكراسي هستند و بايد ازاين ظرفيت براي ارتفقاي فرهنگ و آگاهي جامعه بهره گرفت

نماينده فرهنگيان استان نيز با اشاره به اينكه استان خوزستان سومين استان كشور از لحاظ  عليرضا مسرور
هزارمعلم مشغول خدمت هستند گفت: با اين وجود رتبه كيفي آموزش و 70جمعيت دانش آموزي است و حدود 

 .پرورش جايگاه مطلوبي در كشور ندارد
وي به كمبود هشت هزار معلم دراستان كه علت اصلي آن مهاجرت فرهنگيان در دوران هشت سال دفاع مقدس و 

بحران خروج فرهنگيان به علت محروميتها اشاره كرد و از ريس جمهور خواست دراين زمينه خوزستان را در 
 .اولويت قرار داده و محدوديتها و مشكلات نظام آموزشي استان را برطرف كند

وي به فرسودگي مدارس واختصاص ناچيز اعتبارات براي نوسازي وتجهيز مدارس اشاره كرد و اظهار داشت: 
 .درصد مدارس خوزستان به علت كمبود فضاي آموزشي به صورت دو نوبته فعاليت مي كنند40حدود 

سيد صادق فاضلي هنر مند خوزستاني با بيان شيوا وشعرگونه كه از آهنگ وريتم موزوني برخوردار بود گفت: استان 
 .خوزستان موزه دفاع مقدس ندارد شهرك سينمايي ندارد خانه هنرمندان ندارد و...به موسيقي نيز توجه نمي شود

وي درعين حال گفت: ما به دولت تدبير واميد اميدها بسته ايم واميدداريم دكتر روحاني رييس جمهوري اميد ما را 
 .به نااميدي تبديل نكند

http://shooshan.ir/fa/news/15230/%D9%86%D8%AE%D8%A8%DA%AF%D8%A7%D9%86-%D8%A7%D8%B2-%D8%B1%D9%88%D8%AD%D8%A7%D9%86%DB%8C-%DA%86%D9%87-%D8%AE%D9%88%D8%A7%D8%B3%D8%AA%D9%86%D8%AF
http://shooshan.ir/fa/news/15230/%D9%86%D8%AE%D8%A8%DA%AF%D8%A7%D9%86-%D8%A7%D8%B2-%D8%B1%D9%88%D8%AD%D8%A7%D9%86%DB%8C-%DA%86%D9%87-%D8%AE%D9%88%D8%A7%D8%B3%D8%AA%D9%86%D8%AF


 وپرداخت يارانه به آنها اشاره  نماينده مطبوعات استان نيز به ضرورت تقويت مطبوعات محليغلامرضا فروغي نيا 
كرد و گفت: مطبوعات خوزستان به علل مختلف از جمله مشكلات مالي صورت خود را با سيلي سرخ نگه داشته اند 

 .و توان ادامه كار بااين شرايط را ندارند
 ازفعالان سياسي فرهنگي نيز بيكاري واشتغال را مهمترين دغدغه مردم خوزستان عنوان كرد طيبه اسماعيليخانم 

 .و در ادامه سخنان خود بر ضرورت مقابله با فساد اداري و اقتصادي تاكيد كرد
وي مهاجرت نخبگان و خروج سرمايه هاي انساني استان را از چالشهاي فراروي توسعه استان برشمرد وافزود: 

 .حاكميت شايسته سالاري و شكستن فضاي امنيتي از دانشگاهها در دولت تدبير واميد مورد توجه قرار گيرد
 لندن نيز در اين نشست به مشكلات و كمبودهاي 2012 وزنه برداري المپيك  نايب قهرماننواب نصير شلال

ورزشكاران از جمله اشتغال ومسكن آنها اشاره كرد ودرادامه سخنان خودخواستار تسريع در اتمام پروژه هاي نيمه 
 .تمام استان خوزستان شد
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  ۵۴٨۵٠ :کد خبر
هشت نفر از نخبگان علمي، ورزشي، سياسي و فرهنگي و هنري خوزستان در ديدار با رئيس جمهور، به نمايندگي از ساير حاضران به 

 .بيان ديدگاه ها و پيشنهادهاي خود پرداختند

 

 جو امنيتي در دانشگاه ها نمي تواند بستر مناسبي براي توليد فكر و دانش باشد

 82پرفسور اميد علي كرم زاده، عضو هيئت علمي دانشگاه شهيد چمران اهواز، چهره ماندگار رياضي ايران در سال 
و برنده جايزه نخبگان علامه طباطبايي، در اين مراسم اظهارداشت: از طرف همه دانشگاهيان استان خوزستان 

تشريف فرمايي رييس جمهور و هيات همراه را خير مقدم مي گويم. همه ما مي دانستيم كه اولويت نخست دولت 
 است؛ ولي هيچكس نمي دانست كه اولويت دوم دولت چيست و اكنون كه 5+1تدبير و اميد بحث مذاكرات با 

 .خوزستان براي نخستين سفر انتخاب شده، همه فهميديم كه حل مشكلات خوزستان اولويت دوم دولت است

وي ادامه داد: كار يك فرد دانشگاهي فكر كردن و توليد فكر است و تا زماني كه دانشگاه فضاي آزادي براي ابراز 
افكار نباشد اين احساس در دانشگاهيان ايجاد مي شود كه بي فايده هستند و به درد جامعه نمي خورند و اگر فكر 
و دانش دانشگاهيان به مملكت كمك نكند بي فايده است. جو امنيتي در دانشگاه ها نمي تواند بستر مناسبي براي 

 .توليد فكر و دانش باشد

اين استاد دانشگاه افزود: آقاي رييس جمهور زماني گفتند من سرهنگ نيستم، اين جمله باعث شد راي تعداد 
زيادي از مردم و نخبگان به سمت دكتر روحاني متمايل شود و حال اين قشر از جامعه از دولت انتظار دارند كه 

 .نگذارند دانشگاه پادگان شود

كرم زاده افزود: موضوع ديگري كه بايد مورد توجه باشد اين است كه حقوق اركان دانشگاه ها به ويژه اساتيد و 
كاركنان بايد به رسميت شناخته شود؛ همچنين حقوق دانشجويان نيز بايد مدنظر باشد و آزادي و امنيت و محيطي 
شاد در دانشگاه ها ايجاد شود. نبايد دانشجو را از شادي كردن و خنديدن ترساند، زيرا دانشگاه خانه دانشجويان 

 .است

وي ادامه داد: دانشگاه يك مفهوم جهاني است و شيوه اداره آن تعريف مشخصي ندارد. بايد در اين محيط شايسته 
سالاري حاكم شود و اين شايسته سالاري بر اساس كيفيت باشد، نه كميت. در سال هاي گذشته به ويژه در مقاطع 
تحصيلات تكميلي به صورت كمي عمل شده و اكنون از وزير محترم علوم مي خواهيم به سمت ارتقاي كيفيت پيش 

 .برود

چهره ماندگار رياضي ايران ادامه داد: در خصوص دانشگاه هاي خوزستان بايد گفت كه دانشگاه هاي اين استان از 
لحاظ شاخص آموزش عالي در رده هاي آخر هستند، در صورتي كه در اين استان نيازمند بهترين دانشگاه صنعتي 

هستيم؛ اكنون يك دانشگاه صنعتي در شهر هويزه ايجاد شده كه بسيار ضعيف است و امكاناتش خيلي كم است و 
 .دانشگاه فرهنگيان استان نيز كه وظيفه تربيت معلم را بر عهده دارد بسيار نيازمند توجه است

كرم زاده با بيان اين كه ايجاد شاخه هايي از دانشگاه هاي شهيد چمران اهواز در شهرستان هاي استان از كارهاي 
بسيار خوبي بوده كه در سال هاي گذشته انجام شد، ادامه داد: اكنون اين شاخه ها به دانشگاه ها ارتقا يافته اند. 

 .لازم است در شهرهايي مانند مسجدسليمان نيز شاخه هاي از دانشگاه شهيد چمران ايجاد شود

وي با توجه به قدمت دانشگاه شهيد چمران اهواز گفت: اين دانشگاه بايد اقتدار خود را حفظ كند؛ اين در حالي 
 .است كه امروز اين دانشگاه در برخي رشته ها با كمبود عضو هيات علمي مواجه است

اين استاد دانشگاه از دولت خواستار شد: انتظار مي رود در تصميم گيري هايي كه مرتبط با استان خوزستان است، 
استان مشورت شود؛ به عنوان مثال تنها دانشكده علوم آب كشور در دانشگاه شهيد چمران واقع  با نخبگان اين



 .است و اگر بناست درباره رودخانه كارون تصميمي گرفته شود، بايد با نخبگان اين دانشكده مشورت شود

 
 
 شود تيهدا محروم طبقات سمت به ها ارانهي يهدفمند*

در ادامه زينب محمودي دانشجوي ممتاز مقطع كارشناسي ارشد رشته جامعه شناسي دانشگاه شهيد چمران اهواز، 
جناب آقاي دكتر روحاني، خوشحالم از اين كه شما رييس  :به نمايندگي از دانشجويان در سخناني اظهار كرد

انتخابات گذشته رياست جمهوري فضاي دو قطبي سال هاي گذشته را اندكي ترميم كرد و از  .جمهور ايران هستيد
 .شما سپاسگزاريم كه با شعار تدبير آمديد و نه تغيير ما

وي افزود: ما دانشجويان استان خوزستان ظرفيت و محدوديت هاي كشور را مي شناسيم و اميدواريم حضور شما 
بر مسند رياست جمهوري به نقطه عطفي در زندگي بسياري از دانشجويان تبديل شود؛ ما دانشجويان از شما 

در سال هاي گذشته در باره عدالت كلي گويي هاي بسياري شنيده ايم و از  .خواستار سياست هاي ملموس هستيم
 .شما مي خواهيم نشان دهيد كه مي توانيد چهره كشور را متحول كنيد

اين دانشجو افزود: شما جهت گيري هاي سياسي و فرهنگي را ملايم كرده ايد تا مديران موفق دولت هاي قبل 
 .دوباره بر سر كار بيايند و كابينه تدبر را تشكيل داديد و اين گونه كارآمدي را به نظام دولتي كشور بازگردانديد

وي افزود: فضاي دانشگاه ها و جامعه و مطبوعات بايد بانشاط شود؛ برنامه هدفمندي يارانه ها نيازمند دقت و 
برنامه ريزي است و بايد به سمت طبقات محروم هدايت شود. ايجاد فرصت هاي برابر براي زنان و اقليت ها، 

 .ايجاد فضاي كسب و كار براي جامعه و توجه به نظام تامين اجتماعي از جمله خواسته هاي مردم است

 خرداد بسته شد و 24محمودي همچنين خطاب به رئيس جمهور اظهار كرد: ميان شما و مردم عهدي است كه در 
اكنون كار سختي در پيش داريد و تعداد زيادي از افراد متخصص در جامعه شما و برنامه هاي شما را زير ذره بين 

 .گذاشتند و اميدواريم اميد ملت به ياس تبديل نشود

 
 سياست هاي تشويقي براي حفظ نيروهاي موجود در آموزش و پرورش خوزستان اتخاذ شود*
در ادامه عليرضا مسرور دبير آموزش و پرورش و رييس اسبق مركز آموزش عالي فرهنگيان خوزستان، گفت: از  

طرف خانواده بزرگ آموزش و پرورش خوزستان حضور رييس جمهور و هيات همراه را به استان علم و ادب و 
 .سرزمين خونگرم خوزستان خير مقدم مي گويم

وي افزود: استان خوزستان از نظر جمعيت دانش آموزي سومين استان كشور است و اين در حالي ست كه از لحاظ 
 هزار معلم وظيفه مهندسي حوزه تعليم و تربيت استان را  70بسياري از شاخص ها در رتبه هاي آخر است. بيش از 

بر عهده دارند و اين در حالي است كه علي رغم تلاش زياد براي تحقق اهداف نظام آموزش و پرورش و منويات 
 .مقام معظم رهبري در اين زمينه كمبودهايي سيستم آموزش و پرورش خوزستان را آزار مي دهد

وي كمبود بيش از هشت هزار معلم به ويژه در مقطع ابتدايي، به دليل مهاجرت هاي سال هاي اوليه جنگ را از 
 معلم به دليل 500 هزار و 2جمله مشكلات عنوان كرد و ادامه داد: همچنين سالانه با تقاضاي انتقال دائمي حدود 

محروميت هاي گوناگون مواجه هستيم كه مشكلات زيادي را براي سازمان ايجاد كرده است؛ در اين زمينه نيازمند 
اختصاص رديف استخدامي خاص براي خوزستان و اتخاذ سياست هاي تشويقي براي حفظ نيروهاي موجود 

 .هستيم

اين دبير آموزش و پرورش مشكل كمبود فضاي آموزشي را از ديگر مسائل آموزش و پرورش خوزستان عنوان كرد 
و گفت: هنوز بيش از چهل درصد مدارس استان دو نوبته هستند كه اين موضوع موجب افت تحصيلي دانش آموزان 

 .و عقب ماندگي آن ها در رقابت كنكور مي شود

مسرور اظهار كرد: در دوران جنگ تحميلي آسيب هاي زيادي به مدارس خوزستان وارد شد و فرسودگي مضاعف 



در فضاهاي آموزشي به دليل كاربردهاي جنگي در سال هاي دفاع مقدس آسيب هايي را به مدارس استان وارد كرد. 
اين عقب ماندگي ها با تخصيص اعتبارات ناكافي در دو دهه قبل حل نشدند؛ در اين زمينه نيازمند تنظيم برنامه اي 

 .جامع و ميان مدت هستيم تا بتوانيم در كنار ساير استان ها قرار بگيريم

تعليم و تربيت مانند ديگر مقوله ها به محيطي امن و راحت نيازمند است و اين محيط زماني محقق مي  :وي افزود
 .شود كه نيروي انساني فعال در اين محيط از امكانات رفاهي لازم برخوردار باشد

 كلانشهر اهواز تنها يك خانه معلم كوچك دارد و لازم به مسائل رفاهي  اين دبير خوزستاني خاطرنشان كرد:
 .معلمان توجه بيشتري شود

 
 به توليدات هنري خوزستان توجه شود *

سيد صادق فاضلي چهره برتر تئاتر كشور و برگزيده جشنواره تئاتر دفاع مقدس و رييس اسبق انجمن تئاتر اهواز، 
نفر چهارمي بود كه در اين مراسم سخن گفت و به بيان مشكلات و خواسته هاي جامعه هنري استان خوزستان 

 .پرداخت

 
وي كه مطالب خود را در قالب شعر بيان مي كرد به محدوديت هاي جامعه هنري در استان خوزستان و لزوم توجه 

 .به توليدات هنري در اين استان پرداخت

 
 مطبوعات محلي نيازمند توجه دولت اند*

همچنين در ادامه اين مراسم غلام رضا فروغي نيا سردبير روزنامه صبح كارون به نمايندگي از جامعه رسانه اي 
استان خوزستان، گفت: كشور در هشت سال گذشته عقب ماندگي هايي داشته و اكنون بايد اين عقب ماندگي ها 

 .جبران شود

 
وي افزود: بحث امنيت در استان خوزستان از حساسيت گسترده اي برخوردار است و تجربه نيز نشان داده زماني 

كه دشمن مي خواهد به جايي آسيب بزند از راهكارهاي فرهنگي استفاده مي كند؛ در نتيجه توجه به مسائل فرهنگي 
 .در خوزستان بسيار مهم است

مطبوعات محلي و رسانه ها به عنوان ابزار توجيه و تحليل افكار عمومي  :سردبير روزنامه صبح كارون ادامه داد
نيازمند توجه ويژه هستند تا بتوانند همپاي رسانه هاي پايتخت به مبارزه با تهاجم فرهنگي بپردازند؛ در دولت قبل 

، بسياري از مطبوعات محلي آسيب ديدند و "انحصار آگهي هاي دولت براي روزنامه ايران"در قالب رانتي به نام 
 .اكنون اين آسيب ها بايد جبران شود

وي همچنين گراني ناگهاني كاغذ را از ديگر مسائلي عنوان كرد كه به مطبوعات محلي آسيب رسانده است و در 
 .اين مورد توجه دولت را خواستار شد

فروغي نيا در ادامه از پروژه سد گتوند و آسيبي كه اين سد به رودخانه كارون و روستايان وارد كرده انتقاد كرد و 
گفت: نمونه چنين رويدادهاي تلخي را تنها مطبوعات محلي مي توانند منعكس كنند. بايد روزنامه ها اميدي براي 

 .حيات مجدد بيابند

 
 مبارزه فساد اداري و ويژه خواري از درون خود دولت آغاز شود*

طيبه اسماعيلي مديركل اسبق امور اجتماعي و انتخابات استان خوزستان و معاون فناوري اطلاعات شركت ملي 
مناطق نفت خيز جنوب، به نمايندگي از فعالان سياسي و اجتماعي گفت: ملت ايران با انتخاب دكتر روحاني دوراني 

سرشار از اميد و اطمينان را تجربه مي كند؛ جوانه هاي اميد مردم لطيف و ظريف است و بايد با تدبير و پافشاري بر 



 .تحقق وعده ها اين جوانه ها به جنگلي سرسبز تبديل شود

وي افزود: در استان خوزستان نيازمند توجه ويژه در زمينه هاي مختلف از جمله ارائه تسهيلات و طراحي پروژه هاي 
سالم سازي محيط زيست و حفظ كارون و مقابله با آلودگي هوا و ريزگرد ها هستيم و از دولت انتظار داريم اين 

 .موارد را با جديت دنبال كند

اسماعيلي ساماندهي بحران بيكاري را از ديگر ضرورت ها عنوان كرد و گفت: جامعه جوان است و بيكاري معضل 
مقابله با  .اصلي جوانان است. همچنين با وجود بيكاري در جامعه، با مشكل رانت و خريد و فروش شغل مواجه ايم

فساد اداري و اقتصادي بايد در دستور كار دولت باشد. در اين زمينه دستور معاون اول رييس جمهور در خصوص 
 .مبارزه با ويژه خواري بسيار ارزشمند بود و تحقق اين هدف نيازمند عزمي ملي است

 پيشنهاد كرد: موضوع مبارزه با فساد اداري و ويژه خواري از درون خود دولت آغاز شود  وي در اين زمينه به دولت
 .تا به اين ترتيب الگويي براي جامعه باشد

وي موضوع مهاجرت نخبگان اهواز به مركز و خارج از كشور را از ديگر مشكلات خوزستان كه علت اصلي آن 
تشديد فضاي بسته و امنيتي در استان و عدم رعايت شايسته سالاري و برخورد غير فرهنگي با نخبگان بوده است، 

مهاجرت محروميت در پي خواهد داشت و راه مقابله با اين مسئله شايسته سالاري است. تداوم  :برشمرد و گفت
ارتباط رييس جمهور با استانداران و برگزاري جلسات دوره اي مي تواند در ايجاد راه كارهاي اداري براي حل 

 .مشكلات استان ها موثر باشد

اسماعيلي ادامه داد: در سال هاي گذشته مشكلات زيادي در بخش اشتغال بانوان نيز ايجاد و حقوق زنان ناديده 
گرفته شده است كه اين موضوع بايد مدنظر دولت تدبير و اميد باشد؛ مشاركت نخبگان در حل مشكلات نيز از 

ديگر مشكلات داراي اهميت است كه در اين زمينه مي توان با استفاده از سامانه هاي مجازي در ارتباطي جديدي  

 .تحليل شود تا دولت بتواند از سرمايه هاي فكري موجود در جامعه براي حل مشكلات استفاد كند

 
 مشكل اشتغال و مسكن قهرمانان ورزشي حل شود *

 لندن در رشته وزنه برداري، به نمايندگي از جامعه ورزشي استان 2012نواب نصير شلال نايب قهرمان المپيك 
خوزستان گفت: وجود نيروهاي ورزشكار و سالم، جامعه اي سالم را در پي خواهد داشت و اين نيازمند توجه به 

ورزشكاران تا زماني كه در رده هاي نوجوانان و جوانان فعاليت مي كنند، مشكلي  .مشكلات ورزشكاران است
ندارند ولي زماني كه به رده بزرگسالان مي رسند به دليل نداشتن شغل مشخص و ناتواني در تامين مالي خود قادر 

به ادامه فعاليت نيستند؛ به همين دليل لازم است مشكل اشتغال قهرمانان و مسكن آن ها حل شود. زيرا 
 .ورزشكاران تنها كساني هستند كه مي توانند پرچم ايران را در ديگر كشورها به احتزاز درآورند

وي همچنين به پروژه هاي نيمه تمام استان از جمله خانه وزنه برداري، استاديوم پنج مهر آبادان و ورزشگاه جهان 
 .آرا خرمشهر اشاره كرد و از دولت خواستار تكميل اين پروژه ها شد

 
 راه كار حل مشكلات خوزستان توسعه پايدار بر محوريت كشاورزي و كار جهادي است *

غلامحسين رنجبرها رييس هيات مديره تعاوني دامداري بهبهان و دامدار نمونه خوزستان نيز به نمايندگي از اقوام 
و عشاير استان اظهارداشت: خوزستان استاني نمونه با ظرفيت هاي بسيار در بخش كشاورزي است و در عين حال 

با مشكلات بسياري در اين زمينه مواجه است. اگر خوزستان توانمند و آباد باشد، ايران مقتدر و آباد مي شود و ما 
 .نيز خوزستان را توسعه يافته و زيبا مي خواهيم، زيرا ايران را توسعه يافته و زيبا مي خواهيم

وي با اشاره وسعت زمين هاي كشاورزي و تنوع طبيعي و مرغوبيت خاك كشاورزي در خوزستان و همچنين وجود 
نيروي كار در اين استان، گفت: نفت سياه روزگار مردم خوزستان را سياه كرده است و راه كار حل مشكلات اين 

 .استان توسعه پايدار بر محوريت كشاورزي و انجام كار جهادي است



اين دامدار نمونه خوزستاني همچنين به وجود مشكلاتي مانند ريزگردها، افزايش شوري آب در پايين دست و 
 .بارش باران اسيدي اشاره كرد و گفت: اين معضلات آسيب هايي جدي به بخش كشاورزي وارد كرده است

رنجبرها با اشاره به موضوع انتقال آب كارون، از رييس جمهور خواست كه به مردم خوزستان وعده دهد كه اين 
 .طرح منتفي خواهد شد و گفت: تا كارون زنده است خوزستان زنده است

وي همچنين به تورم موجود در بحث دامي و كشاورزي اشاره كرد و از دولت خواست كه در اين مورد چاره اي 
 .بينديشد

اين دامدار نمونه خوزستاني همچنين بر ايجاد كشتارگاه هاي صنعتي در خوزستان و طراحي سيستم هاي نوين 
  .تحت فشار در زمينه هاي كشاورزي در استان تاكيد كرد

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

4T4 :تاریخ انتشارT١٣٩٢دی  ١٨  

4T4 :کد خبرT۵۴٢٨٠  

  در آزمايشگاه مركزي دانشگاه شهيد چمران CHNSOنصب و راه اندازي دستگاه 

 

، از پيشرفته ترين دستگاه هاي مورد استفاده در آناليز دستگاهي جهت تعيين ميزان دقيق " CHNSO" دستگاه
در تركيبات آلي و معدني، در محل آزمايشگاه مركزي دانشگاه شهيد چمران اهواز نصب و راه  C,H,N,Sعناصر

 .اندازي شد

دكتر ايرج كاظمي نژاد مدير آزمايشگاه مركزي دانشگاه شهيد چمران، در اين خصوص اظهارداشت: اين دستگاه  
 .در علوم مختلف از جمله شيمي، پتروشيمي، داروسازي، كشاورزي، معدن و صنايع غذايي كاربرد گسترده اي دارد

 و آناليز UV ، طيف سنجي( TGA) دستگاه هاي جذب اتمي با كوره گرافيتي، آناليز حرارتي :وي ياد آور شد

CHNSO  مربوط به خريدهاي ارزي سال هاي گذشته بودند كه سرانجام پس از پيگيري فراوان، به طور موردي و
به تدريج در طول سال گذشته وارد آزمايشگاه شده و بلافاصله جهت تامين وخريد تجهيزات جانبي آن ها اقدام 

 .شد

مراحل آزمون هاي آزمايشي را به طور كامل پشت  CHNSO و UV  كاظمي نژاد تصريح كرد: از بين اين دستگاه ها،
 .سر گذاشته و آماده سرويس دهي به متقاضيان هستند

دستگاه تمام خودكاري است كه قادر است به سرعت مقادير كمي  CHNSO به گفته وي، دستگاه آناليز عنصري
كربن، هيدروژن، نيتروژن و گوگرد را از نمونه هاي وزن شده تعيين كند. از اين دستگاه براي تعيين عناصر موجود 

در مواد شيميايي و دارويي، تركيبات آلي، نفت، زغال سنگ، مواد ژئولوژيكي، كودهاي شيميايي، محصولات 
 .كشاورزي و مواد غذايي استفاده مي شود

نيز در مراحل آزمون آزمايشي  ( TGA) وي ادامه داد: دستگاه هاي جذب اتمي با كوره گرافيتي و آناليز حرارتي
 . هفته آينده وارد چرخه سرويس دهي مي شوند2هستند و احتمالا تا 

مدير آزمايشگاه مركزي دانشگاه شهيد چمران اهواز با بيان اين كه در حال حاضر تعداد كارشناسان اين مجموعه 
 نفر است، از مديريت كلان دانشگاه چاره انديشي در زمينه افزايش نيروي انساني 5 دستگاه فعال تنها 16با 

مجرب اين مجموعه، با توجه به توسعه فضاي فيزيكي آزمايشگاه به دو برابر و نصب و راه اندازي دستگاه هاي 
 .جديد، را خواستار شد

كاظمي نژاد يادآورشد: مسئله كمبود نيروي انساني آزمايشگاه بارها و در مقاطع مختلف به مسئولان امر اعلام شده 
 .كه اميدواريم بر اساس قولهاي مساعدي كه داده شده، هر چه زودتر اين مشكل برطرف شود

http://www.khouznews.ir/fa/news/54280/%D9%86%D8%B5%D8%A8-%D9%88-%D8%B1%D8%A7%D9%87-%D8%A7%D9%86%D8%AF%D8%A7%D8%B2%DB%8C-%D8%AF%D8%B3%D8%AA%DA%AF%D8%A7%D9%87-chnso-%D8%AF%D8%B1-%D8%A2%D8%B2%D9%85%D8%A7%DB%8C%D8%B4%DA%AF%D8%A7%D9%87-%D9%85%D8%B1%DA%A9%D8%B2%DB%8C-%D8%AF%D8%A7%D9%86%D8%B4%DA%AF%D8%A7%D9%87-%D8%B4%D9%87%DB%8C%D8%AF-%DA%86%D9%85%D8%B1%D8%A7%D9%86
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